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Klasa: 021-04/13-01/48 
Urbroj: 2140/01-01-13-3 
 

Z A P I S N I K 
 sa 4. sjednice Županijske skupštine Krapinsko-zagorske županije, održane dana  16. 

prosinca 2013. s početkom u  16,00 sati. 
 Sjednica je održana u maloj dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini, Šetalište 
hrvatskog narodnog preporoda 13. 

 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je sjednicu, pozdravila 
prisutne članove/članice Županijske skupštine i goste i budući da, temeljem izvršene prozivke, 
istoj prisustvuje dovoljan broj članova/članica (od ukupno 41 sjednici prisustvuje 40 
članova/članica Županijske skupštine) konstatirala je da se sjednica može održati i da Skupština 
može pravovaljano odlučivati.                                                                                                    
 Prisutni: 

Članovi/članice Županijske skupštine:  
 Anica Hlaban, Vlasta Hubicki, Klementina Čavužić, Josip Kovačić, Tajana Broz, Dragica 
Ferek-Jambrek, Žarko Broz, Ana Gregurović, Stjepan Horvat, Tihomir Vrančić, Mario Škrnjug, 
Juraj Matkun, Goran Grobotek, Leonard Fulir, Tanja Tukač, Branko Čičko, Zdenka Grilec, 
Željko Zozoli, Milan Brezinščak, Tomislav Končevski, Bojan Ceboci, Damir Hršak, Tea Vdović, 
Žarko Tušek, Stanko Belina, Miroslav Kopjar, Damir Belošević, Mirko Krznar, Miljenko Jerneić, 
Branko Varjačić, Mišo Grilec, Mladen Popović, Stjepan Ranogajec, Damir Hubak, Milan Kralj, 
Nina Gradiški Zrinski, Zdravko Tušek, Zoran Gregurović, Stanko Majdak  i Alojz Horvat.  
           Odsutna članica Županijske skupštine: Natalija Lukec, 

Ostali prisutni: 
Željko Kolar - župan, Anñelko Ferek-Jambrek - zamjenik župana, Jasna Petek - zamjenica 

župana, Dubravka Sinković – v.d. pročelnik-a Ureda župana, Ljiljana Malogorski - v.d. 
pročelnik-a Upravnog odjela za poslove Županijske skupštine, Marija Bedeniković - zamjenica 
pročelnice Upravnog odjela za  opće i zajedničke poslove,  Stjepan Bručić - pročelnik Upravnog 
odjela za prostorno ureñenje, gradnju i zaštitu okoliša,   Ivan Lamot - pročelnik Upravnog odjela 
za obrazovanje, kulturu, šport i tehničku kulturu, Nikola Gospočić - v. d. pročelnik-a Upravnog 
odjela za zdravstvo, socijalnu skrb, udruge i mlade, Ivanka Znika - v. d. pročelnik-a Upravnog 
odjela za financije, proračun i javnu nabavu, Luka Čuljak- v.d.pročelnik-a Upravnog odjela za 
gospodarstvo, poljoprivredu, promet, komunalnu infrastrukturu i EU fondove, Martina Jantol – 
voditeljica Odjela za ruralni razvoj i turizam Zagorske razvojne agencije, Helena Matuša - 
zamjenica direktorice Zagorske razvojne agencije d.o.o.,  Julije Domac- ravnatelj Regionalne 
energetske agencije Sjeverozapadne Hrvatske, Dijana Klasić - ravnateljica Javne ustanove za 
upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-zagorske županije, 
Snježana Žigman - ravnateljica Zavoda za prostorno ureñenje Krapinsko-zagorske županije, 
Sandra Mičin - direktorica Krapinsko-zagorskog aerodroma d.o.o., Željko Vincelj - ravnatelj 
Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije, Jako Andabak- predsjednik Uprave 
Sunce koncerna, Vladimir Bosnar-načelnik Općine Stubičke Toplice, Ivica Glas-predsjednik 
Vatrogasne zajednice Krapinsko-zagorske županije, Vedran Bukvić-predsjednik Županijskog 
savjeta mladih, Gordana Ana Dijaković-voditeljica Odjela za računovodstvo u Zagorskoj 
razvojnoj agenciji, Ana Pavić, Ivana Šalković, Zoran Gumbas, Almica Horvat, Grozdana Pavić i 
Anamarija Valjak - službenici Krapinsko-zagorske županije i predstavnici medija.     
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Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi kako se nada da su 
članovi/članice Županijske skupštine uoči ove sjednice obratili pažnju na film „Zagorje - Bajka 
na dlanu“. Radi se o filmu za koji su Županijska turistička zajednica i župan, kao predsjednik 
Turističke zajednice, primili prestižne meñunarodne nagrade u okviru Meñunarodnog festivala 
turističkog filma. Naglasila je da je autor filma Stjepan Kotarski, autor glazbe Tomislav Goluban, 
a Martin Turk, autor fotografija. 

Zatim je predsjednica Županijska skupštine Vlasta Hubicki obavijestila članove/članice 
Županijske skupštine da je članica Županijske skupštine Natalija Lukec istupila iz stranke 
Hrvatski laburisti-Stranka rada i da će dalje djelovati kao nezavisna vijećnica. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da je  sukladno odredbama 
članka 77. Poslovnika Županijske skupštine primljen prijedlog župana za dopunu dnevnog reda 
sjednice točkom: Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima župana i 
zamjenika župana koji dužnost obavljaju profesionalno. Obzirom da predlagatelj traži hitnost, 
Skupština prema članku 86. Poslovnika odlučuje da li je hitnost opravdana te, ako prihvati hitnost 
postupka, prijedlog se uvrštava u prijedlog dnevnog reda. Iako je materijal za ovaj prijedlog 
podijeljen je prije početka sjednice, moli župana za obrazloženje razloga hitnog postupka. 

Župan Željko Kolar obrazlaže da je prijedlog da se osnovica za obračun plaće 
dužnosnika umanji za 5 %, a kako bi se moglo započeti s isplatom plaća po novom obračunu od 
siječnja predložena odluka  trebala  bi biti usvojena na današnjoj sjednici.  

Potom je predsjednica Županijske skupština Vlasta Hubicki pozvala članice i članove 
Županijske skupštine da se glasovanjem izjasne da li je hitnost postupka opravdana. 

Županijska skupština je sa 40 glasova „ZA“ usvojila hitnost postupka te je Prijedlog 
odluke o izmjeni  Odluke o plaći i drugim pravima župana i zamjenika župana koji dužnost 
obavljaju profesionalno uvršten u  Prijedlog dnevnog reda kao točka 22. 

Nadalje, upitala je članove/članice Županijske skupštine da li netko ima neki prijedlog za 
izmjenu ili dopunu dnevnog reda, te  otvorila raspravu o prijedlogu dnevnog reda.  

Budući da nije bilo rasprave o prijedlogu dnevnoga reda predsjednica Županijske 
skupštine Vlasta Hubicki dala je na glasovanje Prijedlog dnevnog reda u cjelini. 
 Županijska skupština je jednoglasno (40 glasova „ZA“) usvojila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
1) Verifikacija Skraćenog zapisnika s 3. sjednice Županijske skupštine Krapinsko-zagorske 

županije održane 21. listopada 2013. godine,    
2) Prijedlog zaključka o sklapanju Dodatka Ugovoru o javno - privatnom partnerstvu za 

realizaciju Zdravstveno-turističkog projekta Stubičke Toplice, 
3) Prijedlog II. izmjene Proračuna Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu, 
4) Prijedlog proračuna Krapinsko - zagorske županije za 2014. godinu s projekcijom za 2015. i 

2016. godinu, 
5) Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Krapinsko-zagorske županije za 2014. godinu, 
6) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog financijskog plana Županijske uprave za 

ceste Krapinsko - zagorske županije za 2014. godinu s projekcijom za 2015. i 2016. godinu, 
7) Prijedlog zaključka o potvrdi Programa rada i Financijskog plana Vatrogasne zajednice 

Krapinsko - zagorske županije za 2014. godinu, 
8) Prijedlog zaključka o davanju odobrenja na Program rada Županijskog savjeta mladih za 

2014. godinu, 
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9) Prijedlog odluke o stjecanju nekretnina od Grada Krapine za  projekt “Poduzetnički inkubator 
Krapinsko-zagorske županije”, 

10) Prijedlog akcijskog plana socijalnih usluga za 2014. godinu za Krapinsko-zagorsku županiju, 
11) Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta  

Regionalne energetske agencije Sjeverozapadne Hrvatske, 
12) a. Prijedlog programa mjera sanacije za postojeće grañevine i djelatnosti unutar zona   

    sanitarne zaštite izvorišta “Harina Zlaka”, 
b. Prijedlog programa mjera sanacije za postojeće grañevine i djelatnosti unutar zona  
    sanitarne zaštite izvorišta “Mlačine - Grabari”, 

13) Prijedlog odluke o izradi II. Ciljanih izmjena i dopuna Prostornog plana Krapinsko - zagorske 
županije, 

14) Prijedlog odluke o rasporeñivanju sredstava političkim strankama u 2014. godini, 
15) a.  Prijedlog zaključka o usvajanju Izvješća o stanju sustava zaštite i spašavanja na području  

     Krapinsko - zagorske županije za 2013. godinu, 
b.  Prijedlog smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području  
     Krapinsko - zagorske županije za 2014. godinu, 

16) Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za društvene djelatnosti, 
17) Prijedlog rješenja o razrješenju člana i izboru članice Odbora za turizam, zaštitu čovjekovog 

okoliša, graditeljstvo i prostorno planiranje, 
18) Prijedlog rješenja o razrješenju članica i izboru članova Županijskog savjeta mladih, 
19) Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju člana Stožera zaštite i spašavanja Krapinsko-

zagorske županije, 
20) Izvješće o utrošku proračunske zalihe za razdoblje siječanj - studeni 2013. godine, 
21) Obavijest župana o razrješenju i imenovanju predsjednika i članova/ica Upravnog vijeća 

Javne ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-
zagorske županije, 

22) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima župana i zamjenika župana koji 
dužnost obavljaju profesionalno, 

23) Pitanja i prijedlozi. 
  

Budući da je dnevni red jednoglasno usvojen, predsjednica Županijske skupštine Vlasta 
Hubicki iznosi da će se u skladu s člankom 107. Poslovnika Županijske skupštine, prije rada po 
dnevnom redu održati AKTUALNI SAT. Aktualni sat započeo je u 16,10 sati postavljanjem 
pitanja članova/članica Županijske skupštine prema redoslijedu prijava za sudjelovanje na 
Aktualnom satu. 

Pitanja na Aktualnom satu postavili su: Alojz Horvat, Žarko Tušek, Miroslav Kopjar, 
Mirko Krznar, Stanko Belina, Zdravko Tušek, Nina Gradiški Zrinski, Branko Varjačić, Milan 
Kralj, Mišo Grilec, Stjepan Ranogajec, Mladen Popović i Miljenko Jerneić. 

Alojz Horvat traži pisani odgovor župana njemu osobno i članovima Županijske 
skupštine. Pitanje se odnosi na zbrinjavanje krupnog otpada te obrazlaže da se zna da je 
Republika Hrvatska preuzela obvezu o smanjenju, a kasnije do 01. 01. 2018. godine i potpunom 
zbrinjavanju krupnog otpada. Isto tako zna se da je Krapinsko-zagorska županija zajedno sa 
Meñimurskom, Varaždinskom i Koprivničko-Križevačkom županijom krenula u projekt 
regionalnog odlagališta otpada Piškornica.  Moli službe da  izvijeste o trenutnoj situaciji vezano 
za zbrinjavanje otpada kao i trenutnom stanju i razvoju projekta odlagališta u Piškornici, odnosno 
kada se može očekivati početak rada navedenog odlagališta. Drugo pitanje odnosi se na 
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gospodarenje pitkom vodom, te činjenicu da se u zadnje vrijeme sve glasnije govori o tzv. 
ujednačavanju gospodarenja pitkom vodom u Republici Hrvatskoj,  pa pretpostavlja da je tako i u 
Krapinsko-zagorskoj županiji.  S obzirom da kolaju razne informacije moli župana da po tom 
pitanju iznese viñenje Županije, te moli da članove Županijske skupštine obavijesti o stvarnoj 
situaciji po pitanju objedinjavanja vodovoda u Krapinsko-zagorskoj županiji. 

Žarko Tušek iznosi kako, prije nego postavi pitanje županu, želi prisjetiti da je prije 
nekoliko dana bila godišnjica smrti prvog hrvatskog predsjednika Franje Tuñmana,  te predlaže 
da istu obilježi i Županijska skupština minutom šutnje. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva članove Županijske skupštine 
da minutom šutnje odaju  počast svim  hrvatskim braniteljima, svima zaslužnima za samostalnu 
Hrvatsku, dakako i prvom hrvatskom predsjedniku Franji Tuñmanu. 

Minuta šutnje. 
Žarko Tušek nadalje iznosi kako smo svjesni polemike koja se vodi u medijskom 

prostoru u proteklih nekoliko tjedana, a koju su izazvale najave, ali i zakonski prijedlozi  Vlade 
RH o formiranju tzv. regije sjeverozapad koja će, prema zakonskim posljedicama, proizvesti da 
će veliki broj institucija koje posluju na području Krapinsko-zagorske županije biti preseljen u 
neki drugi centar. Moli župana da, sukladno nastupima u medijima, odgovori da li može jamčiti 
da će institucije koje danas funkcioniraju na području Krapinsko-zagorske županije raditi i dalje 
sa istim brojem ljudi i sa istom funkcionalnošću te može li odgovoriti o kojim se uštedama radi, 
da li ima spoznaje o tome da obavijesti zagorsku javnost.   

Župan Željko Kolar  iznosi činjenicu da u dvije godine sadašnje Vlade niti jedna 
institucija u Krapinsko-zagorskoj županiji nije ukinuta,  a što se ne bi moglo reći za  Vladu 
prethodnog mandata na primjeru općinskih sudova u Klanjcu, Pregradi i Donjoj Stubici.  Ista je 
situacija bila pripremljena i što se tiče prekršajnih sudova, no to se uspjelo spriječiti. Ono što zna 
je da niti jedna institucija neće „otići“ iz Krapinsko-zagorske županije. Novim preustrojem 
Porezne uprave ostati će uredi u Pregradi, Donjoj Stubici i Zlataru i u Klanjcu, te ispostave Zabok 
i Krapina. Da li će poneki djelatnik radi broja predmeta morati otići raditi u neku drugu 
ispostavu,  u tome ne vidi problem. Bitno je da će usluge koje sada imaju grañani Županije na 
području Županije, tu i ostati. 

Što se tiče regionalizacije, prijedlozi govore o pet regija, a time se ni na koji način ne 
utječe na sustav lokalne i regionalne samouprave. Zbog indeksa razvijenosti Grada Zagreba, za 
Krapinsko-zagorsku županiju nije dobro da bude zajedno s Gradom Zagrebom, ali kada govorimo 
o institucijama, Krapinsko-zagorska županija je vezana za Grad Zagreb. Ako će se ići u preustroj 
lokalne i regionalne samouprave,  nada se da će to biti konsenzus svih političkih stranaka, te s 
obzirom da smo ušli u EU, ulazimo u neka nova vremena, vidjeti ćemo kakav nam preustroj 
treba. 

Miroslav Kopjar osvrnuo se na pitanje gospodarstva, te činjenicu da gospodarstvo bez 
zaposlenosti ne znači ništa. Kada čitamo Forbes koji nas je negativno ocijenio te podatke o broju 
nezaposlenih i usporedimo ih na nivou Republike Hrvatske, primjećuje se da je 2011. godine bilo 
oko 300.000 nezaposlenih, a danas oko 356.000, a u Krapinsko-zagorskoj županiji u posljednje 
dvije godine vidljiv je porast od 7.000  na 8.500 nezaposlenih.  Podaci pokazuju da nezaposlenost 
kontinuirano raste.  

Župan Željko Kolar iznosi da nije siguran što je točno pitanje, ističe da je Republika 
Hrvatska pet godina u recesiji, te da je od 2009. - 2011.g. izgubljeno 176.000 radnih mjesta u 
Hrvatskoj. Situacija je nezadovoljavajuća ne samo u Krapinsko-zagorskoj županiji, nego u cijeloj 
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RH, te ističe, a što će se vidjeti kroz rebalans i Proračun da gospodarstvo u Županiji raste, jer nam 
rastu izvorni prihodi, izvorni proračun raste 3,5 % iz poreza na dohodak dakle od ljudi koji rade. 

Mirko Krznar upitao je zašto se kod imenovanja članova Školskih odbora odustalo od 
dobre prakse konzultiranja s jedinicama lokalne samouprave, a s druge strane ravnatelji škola 
traže pomoć od jedinica lokalne samouprave. 

Župan Željko Kolar iznosi da on nije imenovao školske odbore, jer u vrijeme imenovanja 
nije bio župan. Poznato je da gradonačelnici i načelnici pomažu  školama, no održao je sastanak s 
ravnateljima osnovnih i srednjih škola i predstavnicima školskih odbora na kojem je rekao da se 
problemi vezani za školstvo rješavaju  u Krapinsko-zagorskoj županiji, a ne u lokalnoj zajednici. 
Pohvalno je da općine i gradovi pomažu, ali suštinski Krapinsko-zagorska županija zakonski vodi 
brigu za školstvo. Vidljivo je da su Rebalansom Proračuna osigurana dodatna sredstva u iznosu 
od 1.600.000,00 kuna za školstvo da bi se pokrili svi troškovi.  Ističe da je za buduća imenovanja 
školskih odbora spreman  razgovarati s jedinicama lokalne samouprave. 

Stanko Belina iznosi da smo svjedoci donošenja novog Master plana bolnica u Hrvatskoj, 
te da je danas čitao u tjedniku o spajanju svih  bolnica u Varaždinskoj županiji, vjeruje da sve 
zdravstvene djelatnike i javnost Krapinsko-zagorske županije zanima što će biti s zdravstvenim 
ustanovama u Krapinsko-zagorskoj županiji i da li ima saznanja koje će se  Bolnice ujediniti. 
Konkretno ga zanima Opća bolnica Zabok za koju Krapinsko-zagorska županija otplaćuje kredit 
iz izvornih sredstava od 2,8 mil. kuna. 

Župan Željko Kolar odgovorio je da je vidio napis u novinama, ali u tekstu ne piše 
činjenica  da će u svakoj Županiji biti jedna opća bolnica. Napominje, bilo je Županija koje su 
imale dvije ili tri opće bolnice, te će se u tim slučajevima Bolnice spajati. Dakle, u Krapinsko-
zagorskoj županiji jedna je opća bolnica i tako će ostati.  Iskoristio je priliku da čestita ravnatelju 
i djelatnicima Bolnice, jer meñu bolnicama III. ranga Opća bolnica Zabok jedna je od najboljih  u 
Hrvatskoj, te liječnici,  prema broju pacijenata koji obrañuju i usluzi koju daju, ne moraju 
strahovati da bi se nešto s Bolnicom dogodilo. Početkom slijedeće godine rješavati će se dubioze 
vezano za Opću bolnicu, te se nada da će u okviru slijedeće dvije godine biti  sanirano dugovanje 
i realno odreñeni limiti. 

Zdravko Tušek iznosi da dugi niz godina slušamo o Zagorju kao „Bajci na dlanu“, a da 
je istina nešto drugo, što svjedoče napuštena zemljišta, prazne štale, a što je daleko od bajke.  
Konkretno,  iznos državnih potpora isplaćenih poljoprivrednicima smanjio se za više od 30 %, 
nestaju proizvoñači mlijeka, broj krava je smanjen s 6500 na 4000 u protekle tri godine. Još prije 
dvije godine prethodnici i pročelnik govorili su kako će se sačuvati mali poljoprivrednici, 
pokrenuti poljoprivredna proizvodnja te pita kada će se to konkretno dogoditi. Moli konkretne 
podatke i analize koliko će poljoprivrednika ostati u poljoprivredi, koliko će zemljišta ostati u 
poljoprivredi, s čime možemo računati, koje su konkretne mjere i projekti.  Moli župana da  
odgovori gdje vidi poljoprivredu, koji su nam ciljevi i dosezi i što želimo postići.  Predlaže hitnu 
sjednicu o temi sela, odnosno poljoprivrede da se zajednički pokuša zaustaviti propadanje sela, 
jer dok to ne učinimo sve ostalo biti će puste priče i demagogija. 

Župan Željo Kolar iznosi da gospodin Tušek radi u Agenciji za plaćanja u poljoprivredi  i 
barata s podacima na nivou države, te napominje  da iako se iz Državnog proračuna izdvajalo oko 
4 milijarde kuna u  poljoprivredu,  proizvodnja je padala. Pitanje je izazovno i kada se bude radila 
Strategija ruralnog razvoja raspravljati će se i ovim pitanjima. Slijedeći tjedan održati će 
konferenciju za novinare, na koju poziva i gospodina Tušeka, po pitanju koliko je Krapinsko-
zagorska županija uložila vlastitih sredstava u poljoprivredu i na koji način je pomagala 
poljoprivrednicima. 
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Nina Gradiški Zrinski iznosi da se izdvajaju velika sredstva za Krapinsko-zagorski 
aerodrom, koji još uvijek nije u funkciji, te pita Župana da li je spreman ta sredstva prebaciti na 
osnivanje pučke kuhinje i tako pomoći  ljudima koji žive u teškim životnim uvjetima.  

Župan Željko Kolar iznosi da aerodrom ima budućnost, ali u ovom trenutku nije strateški 
projekt,  kako je napomenuo još na prošloj sjednici.  Naglašava da smo po socijalnom programu 
jedna od rijetkih Županija u Hrvatskoj sa značajnim sredstvima, a što je vidljivo iz Proračuna. 
Nije spreman odustati od projekta aerodroma, a svakako će se truditi i dalje pomagati ljudima 
teškog imovnog stanja. 

Branko Varjačić ponovno postavlja pitanje skupog obveznog osiguranja od 
automobilske odgovornosti koje je iznosio već u dva mandata, ali želi podsjetiti župana što je 
obećao. Predmetna problematika pokušala se, bezuspješno, riješiti na svim razinama:od 
Koordinacije udruga prijevoznika do Gospodarske i Obrtničke komore. Moli župana da nastavi s 
rješavanjem tog problema. Ponavlja da je Krapinsko-zagorska županija u prvoj, najskupljoj zoni  
rizika. Apelira da se pomogne i poduzme sve što je moguće kako bi se situacija promijenila i 
obvezno osiguranje smanjilo, kako prijevoznici i drugi gospodarstvenici ne bi bili prisiljeni 
registrirati vozila izvan Županije, primjerice u Daruvaru (gdje je 75% manja cijena osiguranja), 
Požegi ili Novoj Gradiški. Nabraja odnosno vrši usporedbu koliko više plaćaju prijevoznici u 
Županiji naspram prijevoznika u drugim županijama, te u Sloveniji. Paradoks je da je Grad 
Rijeka u četvrtoj zoni, nasuprot Krapinsko-zagorske županije koja je u najskupljoj zoni. Zbog 
visokog iznosa obveznog osiguranja, prijevoznici  kao i ostali gospodarstvenici s voznim parkom 
nisu konkurentni, a dolazi u pitanje i njihovo poslovanje. Još jednom apelira da se pitanje zona 
rizika što prije riješi. 

Župan Željko Kolar  odgovara da se problem proteže od 2009. godine kada je donesen 
novi Zakon o osiguranju, kojim Zakonom je osiguravajućim društvima dano otvoreno tržište. 
Meñutim osiguravajuća društva su ostala kod starog modela jer im je najprihvatljiviji i uhodan, te 
su nastavili s visinom naknade kao i prije. Važeći model je nepovoljan za Županiju, iako su sada, 
nakon ulaska Hrvatske u EU, cijene počele nešto padati. Nada se da će se kroz 2014. godinu  taj 
problem riješiti i na tome svi zajedno trebamo raditi.  Problem je više nego ozbiljan, zahvaljuje 
svima koji nisu promijenili registarske oznake.  

Milan Kralj uputio je pitanje županu, obzirom da smo svjedoci smjene uprave u 
Zagorskom vodovodu, da li Krapinsko-zagorska županija ima  cjelokupni uvid u trenutno stanje u 
Zagorskom vodovodu. 

Župan Željko Kolar iznosi da informaciju o Zagorskom vodovodu ima, ali da Krapinsko-
zagorska županija više nema udjela u Zagorskom vodovodu, budući da je prema Zakonu 
Županija morala svoje udjele vratiti jedinicama lokalne samouprave. Zna da je bilo predloženo na 
Skupštini Društva da se imenuje tročlana Uprava, o čemu izmeñu osnivača -  jedinica lokalne 
samouprave nije postignut konsenzus, konsenzusom je izabran na Skupštini predsjednik uprave, 
ali je napravljen propust zato što nije izglasana kompletna promjena Društvenog ugovora 
odnosno jedan dio jedinica lokalne samouprave bio je protiv, te je na taj način ugroženo 
funkcioniranje Zagorskog vodovoda u slijedećoj godini. Zatražio je da se sazove nova Skupština 
društva, moli kolege koji su članovi Skupštine, da se prije 2014. donese Odluka o usklañivanju sa 
Zakonom. Ističe da nema nadležnosti uplitati se u funkcioniranje unutar Zagorskog vodovoda. 
Sigurno je da se mora Društveni ugovor uskladiti sa zakonom jer od 1.01.2014. godine nećemo 
moći koristiti sredstva Hrvatskih voda. 
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Mišo Grilec postavio je pitanje vezano za Poljoprivrednu zadrugu Zagorski puran kako je 
moguće da Zadruga dobiva 150.000 kuna iz Županijskog proračuna za  plaću upravitelja 
Zadruge, uključeno je tek desetak OPG-ova,  a  projekt stagnira već godinama. 

Župan Željko Kolar  odgovorio je da je Projekt Zagorski puran dobar projekt, ali se slaže 
da ima nedostataka i na tome će se raditi tijekom slijedeće godine.  

Stjepan Ranogajec  postavlja pitanje o iznosu duga Specijalne bolnice Sveta Katarina s 
osnova zakupa prostora prema Općoj Bolnici Zabok. 

Župan Željko Kolar iznosi da će na ovo pitanje dati pisani odgovor. 
Mladen Popović pozdravlja nazočne, pohvaljuje službe koje rade za Županijsku 

skupštinu i zahvaljuje medijima na praćenju,  te predlaže da se sjednice Županijske skupštine 
izravno prenose preko lokalne radio stanice. 

Župan Željko Kolar odgovorio je da nema ništa protiv ovog prijedloga, ali da bi se u tom 
slučaju trebao mijenjati Poslovnik o radu Županijske skupštine. 

Miljenko Jerneić pitao je da li je moguće da su u Županiji neki ljudi zaposleni prije 
provedbe javnog natječaja te zašto u našoj Županiji  nema niti jedne državne  institucije za 
zbrinjavanje starijih i nemoćnih osoba nego je sve svedeno na mali broj domova privatnog 
sektora.  

Župan Željko Kolar iznosi da odgovorno tvrdi da konstatacija nije točna, te da nitko nije 
primljen bez provedenog postupka javnog natječaja prema zakonu. Što se tiče domova za starije i 
nemoćne, državnih ustanova tog tipa nema na području Županije.  Projekt doma umirovljenika u 
Zaboku je u realizaciji, te se tijekom  slijedeće godine očekuje početak radova,  a trenutno je 
projektna dokumentacija u izradi. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki zaključila je Aktualni sat u 17.10 sati, 
te se prešlo na rad po dnevnom redu. 

TOČKA 1. 
Verifikacija Skraćenog zapisnika s 3. sjednice Županijske skupštine Krapinsko-zagorske 
županije održane 21. listopada 2013. godine    

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine u materijalima primili Skraćeni zapisnik sa 3. sjednice Županijske skupštine 
Krapinsko-zagorske županije održane 21. listopada 2013. godine, te je upitala ima li netko 
primjedbe na isti. 

Budući nije bilo primjedbi na Skraćeni zapisnik, Županijska skupština je jednoglasno (38 
glasova „ZA“) donijela 

ZAKLJUČAK 
kojim se usvaja Skraćeni zapisnik s 3. sjednice Županijske skupštine Krapinsko-

zagorske županije održane dana 21. listopada 2013. godine, u tekstu koji se prilaže zapisniku i 
čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 2. 
Prijedlog zaključka o sklapanju Dodatka Ugovoru o javno - privatnom partnerstvu za 
realizaciju Zdravstveno-turističkog projekta Stubičke Toplice 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine prije početka sjednice dobili materijal za ovu točku dnevnog reda te poziva Ljiljanu 
Malogorski v.d. pročelnik-a Upravnog odjela za poslove Županijske skupštine da iznese uvodno 
obrazloženje. 
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Ljiljana Malogorski iznosi da su dva razloga zbog kojih se pristupilo izmjeni Ugovora o 
javno-privatnom partnerstvu za realizaciju Zdravstveno-turističkog projekta Stubičke Toplice. 
Jedan je razlog prijedlog da Specijalna bolnica za medicinsku rehabilitaciju Stubičke Toplice 
ostane izvan Projekta, a drugi je razlog zapravo protek vremena ugovorenog za realizaciju 
Projekta. Ugovorom je Privatni partner preuzeo obvezu završiti izgradnju objekta u sklopu 
cjelokupnog Projekta u roku od četiri godine od dana osnivanja dioničkog društva, a Društvo je 
osnovano u veljači 2009. godine. Slijedom toga,  Dodatak Ugovoru prati ta dva osnovna razloga 
te se promjena odnosi na slijedeće: kompletni članci ugovora koji se odnose na Specijalnu 
bolnicu brišu se iz teksta Ugovora, utvrñuje se novi rok za dovršenje Projekta, a to je tri godine i 
šest mjeseci od dana stupanja na snagu Dodatka Ugovoru,  sukladno suglasnosti Nadzornog 
odbora društva Stubaki d.d. od 18. rujna 2009. godine nositelj prava i obveza privatnog partnera 
iz Ugovora postaje Sunce premium d.o.o. turistički centar, utvrñuje se novi iznos temeljnog 
kapitala društva Stubaki d.d, sukladno odluci Skupštine Društva od 29. travnja 2013. godine o 
povećanju temeljnog kapitala, tako da isti iznosi ukupno 55.438.200,00 kn, podijeljen na 554.382 
dionice, svaka nominalne vrijednosti od 100,00 kn, a omjeri udjela partnera u temeljnom kapitalu 
nepromijenjeni su u odnosu na osnovni Ugovor, iz redefiniranog Projekta isključuju se troškovi 
savjetodavnih usluga koje nisu u funkciji operativnog poslovanja društva Stubaki d.d.  

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki potom je dala riječ županu Željku 
Kolaru. 

Župan Željko Kolar iznosi da je zadovoljan što je danas na Županijskoj skupštini ova 
točka dnevnog reda, jer s njom uvodimo jednu veliku investiciju u Krapinsko-zagorku županiju. 
Nakon investicija u Termama Jezerčica i Termama Tuhelj, evidentan je porast dolazaka i noćenja 
gostiju. U vrijeme ekonomske krize svaka investicija je dobro došla, a naročito ova koja predviña 
zapošljavanje 400-500 ljudi.  Zahvaljuje se gospodinu Andabaku koji je prisutan na današnjoj 
sjednici što nije odustao od ovog Projekta.  Ekonomska kriza u vrijeme neposredno nakon 
sklapanja Ugovora osnovni je razlog zbog čega ovaj Projekt nije saživio u planirano vrijeme. Još 
jednom izražava zadovoljstvo Projektom koji će biti dobar za gospodarstvo, turizam i 
zapošljavanje.  Poziva članove/ice Županijske skupštine  da svi zajedno podrže Projekt i nada se 
da će se u roku realizirati.    

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki potom je zamolila gospodina Jaku 
Andabaka, predsjednika Uprave Sunca koncerna za informaciju o stanju i razvoju Projekta. 

Jako Andabak pozdravlja nazočne, drago mu je da je pozvan na sjednicu Županijske 
skupštine, iako, trenutno nema baš ugodnu poziciju. Bilo bi lijepo da se počelo s izgradnjom 
prema Ugovoru, te ne želi sada obrazlagati i opravdavati zašto se kasni,  meñutim ističe da je to 
jedan veliki, ozbiljan projekt, da se kod njegove realizacije nailazilo na puno problema, kao npr. 
tri puta se mijenjao DPU, te su se pojavile okolnosti na koje nismo mogli utjecati. S današnje 
situacije Projekt se može nastaviti, ističe da je  do ovog trenutka utrošeno dosta novaca za 
projektiranje, te bih ovih dana trebala biti gotova prva dozvola za grañenje. Nada se da će u 
ugovorenom roku imati otvorene objekte, te je spreman odgovoriti na eventualna pitanja.  

Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala riječ načelniku Općine 
Stubičke Toplice Vladimiru Bosnaru. 

Vladimir Bosnar iznosi da se o ovoj točki već raspravljalo na sjednici Županijske 
skupštine, da je to važan Projekt, da ga treba pokrenuti i poduprijeti, osobno ne zna kome nije u 
interesu podržati projekt koji će u konačnosti zapošljavati oko 400  ljudi, te poziva da se Projekt 
podrži.  
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Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za 
društvene djelatnosti da iznese mišljenje Odbora. 

Damir Hršak iznosi da je Odbor za društvene djelatnosti podržao Prijedlog zaključka o 
sklapanju Dodatka Ugovoru o javno privatnom partnerstvu za realizaciju Zdravstveno-turističkog 
projekta Stubičke Toplice. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Nina Gradiški Zrinski iznosi da je pred članovima Županijske skupštine Dodatak 

Ugovoru te je zadovoljna investicijom, ali pita županijsku vlast zašto se tako dugo čekalo, 
odnosno smatra da je to neozbiljno odnosno neodgovorno. Predlaže amandman kojim se traži 
garancija privatnog partnera da će sve navedeno iz ugovora biti gotovo u roku od 3,5 godine. 
Amandman bi glasio: „Investitor se obvezuje završiti cjelokupnu  investiciju u roku od 3.5 godine 
od potpisivanja Dodatka Ugovoru, a investitor je suglasan platiti penale i vratiti zemljište 
Krapinsko-zagorskoj županiji u slučaju odustajanja ili neizvršenja investicije u zadanom roku.“ 

Tušek Zdravko iznosi da bi pozdravio ispred Kluba članova HDZ-a ovu točku i važnost 
ovog Projekta, no izražava zabrinutost uvodimo li investiciju ili ne, prije bi rekao spašavamo ju. 
Možda bi trebali biti realniji jer recesija još uvijek traje i pitanje je što će se dešavati slijedeće 
dvije godine, s obzirom na prognoze i vanjske pokazatelje koji nisu sjajni. Dodatak Ugovoru je 
dokaz svega na što je oporba upozoravala. Predlaže da se ovdje iznesu konkretni planovi kada će 
točno početi izgradnja, kojom dinamikom će se otvarati sadržaji i kapaciteti, jer ćemo u 
protivnom možda imati situaciju da će za pet godina netko reći da se nije ništa napravilo. Svi 
ovdje prisutni članovi Županijske skupštine će, nada se, podržati ovaj Projekt, samo ako otvoreno 
razgovaramo o svemu. Klub članova HDZ-a se zalaže za ovdje izneseni amandman i podržava 
investiciju. 

Vlasta Hubicki podsjeća da je u „staroj dami“ - Stubičkim Toplicama zatvoren kompleks 
bazena i smatra da Stubičke Toplice bez bazena nisu više Stubičke Toplice. Veselilo bi ju da se 
nakon ove priče krene  i s obnovom Šemničkih Toplica. U Mariju Bistricu tijekom godine dolazi 
do milijun ljudi i oni nakon hodočašća žele i druge sadržaje. Klub članova HSS-a podržati će ovaj 
Projekt. 

Ljiljana Malogorski iznosi da se, sukladno Poslovniku Županijske skupštine, prijedlog 
za izmjenu ili dopunu prijedloga odluke odnosno drugog akta podnosi pisano u obliku 
amandmana s obrazloženjem.  

Nina Gradiški Zrinski predala je pisani amandman predsjednici Županijske skupštine. 
Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da, sukladno Poslovniku, 

budući župan nije predlagatelj amandmana, on se o amandmanu izjašnjava, pa stoga odobrava 
stanku od 5 minuta za konzultacije. 

Nakon stanke predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva župana Željka 
Kolara da se očituje o amandmanu. 

Župan Željko Kolar ne slaže se s amandmanom, budući da su Ugovorom ureñeni razlozi 
raskida i mogućnost naknade štete u tom slučaju, kao i da je imovina Županije zaštićena 
ugovorenim instrumentima osiguranja. 

 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pročitala je tekst amandmana, te je 
isti dala na glasovanje. 

Županijska skupština nije prihvatila amandman. (15 glasova „ZA“, 23 glasa „PROTIV“ i 
1 „SUZDRŽANI“ glas.) 

Žarko Tušek, ispred Kluba članova HDZ-a, zatražio je stanku od 5 minuta. 
Predsjednica županijske skupštine Vlasta Hubicki odobrila je stanku od 5 minuta. 
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Nakon stanke, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je Prijedlog 
zaključka o sklapanju Dodatka Ugovoru o javno-privatnom partnerstvu za realizaciju 
Zdravstveno- turističkog projekta Stubičke Toplice na glasovanje.  

Županijska skupština je sa 36 glasova „ZA“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa donijela 
 

ZAKLJUČAK 
o sklapanju Dodatka Ugovoru o javno-privatnom partnerstvu za realizaciju Zdravstveno-

turističkog projekta Stubičke Toplice u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 3. 
Prijedlog II. izmjene Proračuna Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili u materijalima Prijedlog II. izmjene Proračuna Krapinsko-zagorske županije za 
2013. godinu, te poziva v. d. pročelnik-a Upravnog odjela za financije, proračun i javnu nabavu  
Ivanku Znika da iznese uvodno obrazloženje. 
 Ivanka Znika iznosi da se sukladno Zakonu o proračunu pristupilo izmjenama i 
dopunama Proračuna Županije za 2013. godinu, kako u prihodovnoj tako i u rashodovnoj strani. 
Razlozi izmjena i dopuna najviše leže u činjenici usklañenja programa i aktivnosti koje su se 
javile tijekom godine, a iste nisu bile obuhvaćene Proračunom te ažuriranja proračunskih stavki s 
obzirom na njihovo izvršenje. Slijedom toga planirani prihodi i primici prema Prijedlogu  II. 
Izmjena Proračuna KZŽ za 2013. godinu ukupno iznose 166.574.594,00 kuna što je za 
12.398.454,00 kuna odnosno 8 % više u odnosu  na prethodni plan. Od ukupnog proračuna, 
47.917.642,00 kuna odnosi se na izvorne prihode, koji su u odnosu na prethodni plan povećani za 
827.442,00 kuna i čine 29 % ukupnih prihoda. Decentralizirana sredstva za školstvo. zdravstvo i 
socijalnu skrb iznose 59.759.756,00 kuna te su zadržana na razini prethodnog plana. Udio poreza 
i prireza iz dohotka u decentraliziranim sredstvima ostao je na razini planiranog u iznosu od 
17.900.000,00 kuna. Unutar pomoći iz inozemstva i od subjekata unutar općeg proračuna došlo je 
do povećanja u iznosu od 13.515.091,00 kuna u odnosu na prethodni plan te iznose ukupno 
51.731.771,00 kuna. Namjenski prihodi odnose se na prihode od koncesija, prihode od prodaje 
dugotrajne imovine te iznose 5.042.675,00 kuna, te bilježe smanjenje za 1.593.829,00 kuna. 
Primici iznose 2.122.750,00 kuna te bilježe smanjenje za 372.250,00 kuna odnosno 14,9 % u 
odnosu na prethodni plan. Rashodi i izdaci planirani su u iznosu 154.176.140,00 kuna, a ovim se 
prijedlogom izmjena Proračuna planiraju u iznosu od 166.574.594,00 kuna, što je za 
12.398.454,00 kuna ili 8 % više od prethodnog plana.  Drugom izmjenom Proračuna Krapinsko-
zagorske županije za 2013. godinu izvršeno je usklañivanje proračunskih stavki sukladno 
aktivnostima, programima i projektima te proračunskim klasifikacijama koji su imali odraz na 
prihode i primitke te rashode i izdatke u 2013. godini. Promjene se odnose na tekuće i kapitalne 
pomoći iz inozemstva i od subjekata unutar općeg proračuna (rashodi lokalnih izbora, rashodi za 
provedbu referenduma, rashodi za provedbu izbora za EU parlament, lokalni jamstveni fond, 
sufinanciranje prijevoza učenika srednjih škola, tekuće pomoći Fonda za zaštitu okoliša.) 
Promjene po programima i proračunskim klasifikacijama u odnosu na prvobitni plan obrazložene 
su u materijalima po Upravnim odjelima. Nadalje iznosi da je sastavni dio Prijedloga izmjena 
proračuna i prijedlog izmjena plana razvojnih programa. 
 Župan Željko Kolar naglašava da su ovim Prijedlogom rebalansa Proračuna prihodi i 
primici povećani 8%, za razliku od većine jedinica lokalne i regionalne samouprave u kojima se 
prihodi smanjuju. U materijalima je sve detaljno obrazloženo, te je vidljivo gdje je bio rast 
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sredstava. Posebno ga veseli  da su prihodi od poreza na dohodak povećani za 860.836,00 kuna 
odnosno za 1,6 %, te ističe da su dobivene tekuće pomoći iz Ministarstva gospodarstva i Fonda 
za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. Ovaj rebalans bio je osnova za izradu Proračuna za 
2014. godinu. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva zamjenika predsjednice 
Odbora za financije i proračun da iznese mišljenje Odbora. 
 Mirko Krznar iznosi da je Odbor za financije i proračun podržao Prijedlog II. izmjene 
Proračuna Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
 Budući da rasprave više nije bilo predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala 
je Prijedlog II. izmjene Proračuna Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu na glasovanje. 
 Županijska skupština je sa 26 glasova „ZA“ i 14 „SUZDRŽANIH“ glasova donijela 
 

II. izmjenu Proračuna 
Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini 

njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 4. 
Prijedlog proračuna Krapinsko - zagorske županije za 2014. godinu s projekcijom za 2015. 
i 2016. godinu 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili u materijalima Prijedlog proračuna Krapinsko-zagorske županije za 2014. godinu 
s projekcijom za 2015. i 2016. godinu te poziva v.d. pročelnik-a Upravnog odjela za financije, 
proračun i javnu nabavu  Ivanku Znika da iznese uvodno obrazloženje. 
 Ivanka Znika u izlaganju, praćenom prezentacijom, koja se prilaže Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio, obrazložila je Prijedlog proračuna Krapinsko – zagorske županije za 2014. 
godinu s projekcijom za 2015. i 2016. godinu. U bitnome je naglasila slijedeće: 

� uz poziv u materijalima primljen je Prijedlog proračuna Krapinsko – zagorske županije 
za 2014. godinu sa sastavnim dijelovima  - Plan razvojnih programa i Projekcije za 2015. 
i 2016. godinu, 

� u 2014. godini planira se 163.011.871,00 kuna prihoda  i za 2% su manji u odnosu na 
2013. godinu, 

� Proračun za 2013. godinu je temeljem smjernica Vlade Republike Hrvatske i 
Ministarstva financija bio podloga za izradu Proračuna za 2014. godinu, 

� za 2014. godinu planira se smanjenje u dijelu koji se odnosi na pomoći, a ne na vlastita 
sredstva  i to iz razloga što su odreñene pomoći bile isključivo za 2013. godinu,  

� obzirom na strukturu prihoda i primitaka - ista je prikazana na način da su iskazani 
prihodi od poreza,  to su vlastiti prihodi Županije i bilježe povećanje za 4%, pomoći 
bilježe smanjenje za 5%, prihodi od imovine povećanje za 81%, prihodi od pristojbi i 
naknada povećanje za 33% i ostali prihodi, koje čine prihodi od prodaje nefinancijske 
imovine i primici,   bilježe takoñer odreñena povećanja odnosno smanjenja, 

� pomoći iz Proračuna zauzimaju najveći dio, a iza toga slijede vlastita sredstva Županije,  
� prihode od poreza čine porez na dohodak, porez na imovinu i porez na robu i usluge koji 

obuhvaćaju porez na cestovna motorna vozila i porez na igre na sreću, 
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� decentralizirana sredstava ostala su na razini prošle godine temeljem naputka 
Ministarstva financija, 

� pomoći iz Proračuna dijele se na tekuće i kapitalne pomoći iz Državnog proračuna, iz 
proračuna jedinica lokalne samouprave, meñunarodnih institucija, subjekata unutar općeg 
proračuna te pomoći izravnanja u dijelu decentraliziranih funkcija, 

� tekuće i kapitalne pomoći iz Državnog proračuna čini npr.  prijevoz učenika srednjih 
škola, regresiranje kamata u dijelu koji participiraju ministarstva, 

� kod dijela koji se odnosi na jedinice lokalne samouprave, one prate državnu razinu i 
takoñer se radi o sličnim ili istim oblicima pomoći,  

� pomoći od meñunarodnih institucija -  radi se o projektima koji su u fazi izvršavanja,  
�  pomoći ostalim subjektima unutar općeg proračuna - najveći dio sredstava odnosi se na 

sredstva Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost,  a od toga najveći dio 
sredstava odnosi se na sufinanciranje sustava dobivanja energije iz obnovljivih izvora, 

� i na kraju imamo pomoći izravnanja za decentralizirane funkcije - radi se o sredstvima iz 
državnog proračuna namijenjenim za financiranje decentraliziranih funkcija u školstvu, 
zdravstvu i socijalnoj skrbi i sredstva su strogo namjenska, 

�  prihodi od imovine sastoje se od prihoda od financijske imovine – prihodi od kamata, 
zatezne kamate i prihod od dividende i prihoda od nefinancijske imovine – prihodi od 
koncesija u zdravstvu, koncesija od voda, prihod od korištenja i eksploatacije mineralnih 
sirovina i od lovozakupnine, to su sredstva Županije ali se koriste i za namjenske 
rashode, 

� prihodi od pristojbi i naknada sastoje se od administrativnih i upravnih pristojbi  i  
prihoda po posebnim propisima, 

� administrativne i upravne pristojbe propisane su zakonom i evidentiraju se kao vlastiti 
prihod Županije,  

� strukturu ostalih prihoda čine prihodi od prodaje brošura i robe te pruženih usluga i 
donacija od pravnih i fizičkih osoba i čini vlastiti prihod Županije , 

� prihodi od prodaje nefinancijske imovine su prihodi koji se očekuju temeljem isteka 
leasinga za službena vozila, a primici su sredstva koja imamo temeljem prodaje glavnice i 
povrata daljnjih depozita po otplati kredita od strane gospodarstvenika – primici su vlastiti 
prihod Županije, 

� obzirom na strukturu prihoda i primitaka 55.842.875,00 kuna vlastiti prihodi su Županije, 
59.827.156,00 kuna pomoći su izravnanja za decentralizirane funkcije te udio 
decentraliziranih sredstava u porezu na dohodak i 47.341.840,00 kuna pomoći su iz 
proračuna i pomoći iz ostalih subjekata unutar proračuna,  

� ukupni prijedlog prihoda i primitaka za 2014. godinu iznosi 163.011.871,00 kuna te se 
uvećava za višak prihoda iz prethodnog razdoblja u iznosu od 2.300.000,00 kuna te 
ukupno iznosi 165.311.871,00 kuna, 

� višak iz prethodnog razdoblja namjenska su sredstva od prodaje nefinancijske imovine 
Krapinsko – zagorske županije čija je namjena financiranje rekonstrukcije i sanacije 
zgrade Doma zdravlja - sredstva nisu utrošena tijekom 2013. godine te se ista prenose u 
2014. godinu, 

� rashodi i izdaci planirani su u iznosu od 165.311.871,00 kuna i temeljem planiranih 
aktivnosti rasporeñeni su po upravnim odjelima, 

� u Uredu župana  rashodi sastoje se od rashoda poslovanja Ureda i na to se odnosi 
2.564.050,00 kuna, 912.500,00 kuna rashodi su poslovanja za regionalnu i meñunarodnu 
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suradnju, informacije, javnost i protokol i promociju Županije, a 387.700,00 planirani su 
rashodi poslovanja unutarnje revizije, 

� rashodi Ureda župana čine 2% ukupnih rashoda, a obzirom na izvore financiranja Ureda 
župana 3.727.000,00 vlastiti su izvori financiranja, 80.000,00 kuna su donacije, a 
57.000,00 pomoći su iz državnog  proračuna ( radi se o pomoći od Ministarstva turizma), 

� u Upravnom odjelu za poslove Županijske skupštine planirani su rashodi u iznosu od 
8.878.215,00 kuna  to je 5% ukupnih rashoda i dijele se na rashode poslovanja Upravnog 
odjela i nabavu opreme u iznosu od 1.408.215,00 kuna i na rashode za rad predstavničkih 
i izvršnih tijela u iznosu od 7.470.000,00 kuna – tu je uključen i rad za provedbu izbora za 
EU parlament i predsjedničke izbore, 

� obzirom na izvore financiranja 2.578.000,00 vlastiti su izvori, a 6.300.000,00 sredstva su 
državnog proračuna, 

� Upravni odjel za gospodarstvo, poljoprivredu, promet, komunalnu infrastrukturu i EU 
fondove čini 18% ukupnih rashoda  u iznosu od 30.058.71,00 kuna  i razdijeljeni su na 
način da 1.836.100,00 kuna odnosi se na rashode poslovanja i nabavu opreme za potrebe 
Upravnog odjela, 16.690.100,00 kuna odnosi se na gospodarstvo, 3.682.805,00 kuna na 
poljoprivredu, 4.557.405,00 kuna na promet, 1.205.000,00 kuna na komunalnu 
infrastrukturu te 2.087.300,00 na EU fondove, 

�  unutar gospodarstva sredstva se rasporeñuju na dijelove koji se odnose na sufinanciranje 
rada institucija koje su produžena ruka Krapinsko – zagorske županije u obavljanju 
odreñenih gospodarskih aktivnosti na području poduzetništva, energetske učinkovitosti, 

� tako se nastavlja sa programom regresiranja kamata odnosno unapreñenja konkurentnosti 
poduzetnika, planirano je 5.700.000,00 kuna, isto tako nastavlja se sa programom 
energetske učinkovitosti - energetskih ovojnica i stolarije,  

� unutar gospodarstva dio se odnosi na sufinanciranje rada Turističke zajednice Krapinsko – 
zagorske županije i sajmova i promocije Županije koji su od gospodarskog interesa za 
Županiju,  

� unutar poljoprivrede struktura rashoda prati strategiju razvoja poljoprivrede i rasporeñena 
je po programima na aktivnosti i mjere tako da se  npr. za ruralni razvitak planira 
2.386.000,00 kuna,  tekuće projekte u poljoprivredi 347.000,00 kuna rashoda i dalje na 
područja poljoprivrede po programima i aktivnostima,  

� u prometu se planiraju rashodi u iznosu od 4.557.405,00 kuna od toga je za 
rekonstrukciju, modernizaciju i izgradnju cesta planirano 3.272.405,00 kuna, za 
sufinanciranje javnog prijevoza 585.000,00 kuna  i 700.000,00 kuna za sufinanciranje 
Krapinsko – zagorskog aerodroma,  

� što se tiče komunalne infrastrukture planirani rashodi su 1.205.000,00 kuna i rasporeñeni 
su na vodoistražne radove, za geodetske usluge i tehničke preglede 15.000,00 kuna, za 
sanaciju klizišta i šteta od elementarnih nepogoda  890.000,00 kuna i 300.000,00 kuna za 
vodoopskrbu i odvodnju, 

� za EU fondove planirani su rashodi u iznosu od 2.087.300,00 kuna od toga 2.000.000,00 
kuna planirano je za sufinanciranje programa i projekata EU, 82.300.00 kuna planirano je 
za edukaciju i informiranje i 5.000,00 kuna za naknadu troškova zaposlenima – službena 
putovanja,  

� obzirom na izvore financiranja unutar Upravnog odjela za gospodarstvo, poljoprivredu, 
promet, komunalnu infrastrukturu i EU fondove 17.917.000,00 čine vlastiti prihodi, 
2.778.000,00 kuna sredstva su jedinica lokalne samouprave, 5.000.000,00 kuna sredstva 
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su državnog proračuna, 158.000,00 kuna EU projekti, 15.000,00 kuna donacije i 
4.150.000,00 kuna sredstva su pomoći, radi se o sredstvima Fonda za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost, 

� unutar Upravnog odjela za financije, proračun i javnu nabavu planirani rashodi iznose 
2.887.400,00 kuna  i čine 2% ukupno planiranih rashoda, izvori financiranja su vlastiti, 

� ukupni rashodi u Upravnom odjelu za prostorno ureñenje, gradnju i zaštitu okoliša 
planirani su u iznosu od 16.038.200,00 kuna  od toga na rashode poslovanja odnosi se 
5.154.000,00 kuna, na zaštitu okoliša odnosi se 7.483.400,00 kuna, na prostorno ureñenje 
i gradnju odnosi se 62.000,00 kuna, na sredstva za rad Zavoda za prostorno ureñenje 
Krapinsko – zagorske županije odnosi se 1.752.700,00 kuna   i na sredstva za rad Javne 
ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Krapinsko – 
zagorske županije odnosi se 1.586.100,00 kuna, 

� obzirom na strukturu izvora financiranja  9.972.000,00 kuna vlastiti su izvori, 
2.600.000,00 kuna sredstva su proračuna jedinica lokalne samouprave, 3.100.000,00 kuna 
sredstva su Fonda za energetsku učinkovitost i  313.400,00 kuna sredstva su iz EU 
projekata, 

� u Upravnom odjelu za zdravstvo, socijalnu skrb, udruge i mlade planirani rashodi su u 
iznosu od 31.233.154,00 kuna i čine 19% ukupnih rashoda, 

� rashodi poslovanja Upravnog odjela i nabave opreme planirani su u iznosu od 
1.218.200,00 kuna, na zdravstvo se odnosi 24.656.904,00 kuna, na socijalnu skrb 
3.761.050,00 kuna, a na financiranje udruga 1.597.000,00 kuna, 

� obzirom na strukturu financiranja vlastita sredstva Županije iznose 9.905.800,00 kuna, a 
sredstva decentralizacije iznose 21.327.354,00 kune, 

� u Upravnom odjelu za obrazovanje, kulturu, sport i tehničku kulturu ukupni planirani 
rashodi planirani su u iznosu od 68.188.652,00 kuna i čine 41% ukupnih rashoda,  od toga 
su rashodi poslovanja Upravnog odjela i nabave opreme planirani u iznosu od 863.850,00 
kuna, na programe obrazovanja se odnosi 64.600.802,00 kuna, na sport, kulturu i religiju 
odnosi se 2.724.000,00 kuna, 

� obzirom na strukturu izvora financiranja vlastite izvore financiranja tereti 11.244.000,00 
kuna, pomoći decentralizacije iznose 38.449.802,00 kuna, 93.600,00 kuna su sredstva 
donacije, 14.492.400,00 kuna sredstva su državnog proračuna, a sredstva proračuna 
jedinica lokalne samouprave su 3.858.000,00 kuna,  

� ukupni rashodi u Upravnom odjelu za opće i zajedničke poslove planirani su u iznosu od 
4.163.290,00 kuna i čine 3% ukupnih rashoda, od čega za rashode poslovanja otpada 
3.401.290,00 kuna, a za protupožarnu i civilnu zaštitu predviñeno je 762.000,00 kuna, 

� obzirom na izvore financiranja radi se o vlastitim izvorima financiranja, 
� usporeñujući proračune Županije u proteklih trinaest godina, Prijedlog proračuna za 2014. 

godinu, u dijelu udjela vlastitih prihoda, je na razini 2008.g., kada je isti iznosio 35,76%. 
 

 Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala župana Željka 
Kolara, kao predlagatelja Proračuna za 2014. godinu, da iznese dodatno obrazloženje. 
 Župan Željko Kolar zahvaljuje pročelnici na iscrpnom obrazloženju Prijedloga proračuna 
na kojem je i inzistirao. Iz prezentacije je vidljivo koliko je sredstava predviñeno po Upravnim 
odjelima iz vlastitih prihoda, a koliko iz decentraliziranih sredstava i drugih izvora.  Vidljivo je 
da je najviše vlastitih prihoda usmjereno na gospodarstvo, te ističe  sufinanciranje projekata i 
programa za EU fondove tj. pomoć jedinicama lokalne samouprave za pripremu projektne 
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dokumentacije 2 mil. kuna, priprema projekata u poljoprivredi kroz mjere ruralnog razvoja  
500.000 kuna, poduzetnički inkubator oko 100.000 kuna, Turistička zajednica – povećana   
sredstva za inozemne sajmove, kao i za Obrtničku komoru,  Fond za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost preko 4 mil. kuna. Od 01. 01. 2014. godine kreće se s novim projektom za sve 
jedinice lokalne samouprave po pitanju javne rasvjete. Krapinsko-zagorska županija će financirati 
projektnu dokumentaciju i napraviti plan javne rasvjete, te je i to još jedna direktna pomoć 
jedinicama lokalne samouprave.  Naglašava da je Proračun realan, a baza Proračuna je izvršenje 
Proračuna za 2013. godinu, te je manji za razliku u troškovima izbora, grafikon prikazuje rast 
Proračuna odnosno prihoda. Smatra da je potrebno decentralizirati državu, te bi se tek tada svi 
zajedno mogli dogovoriti koji su prioriteti i na koji način  potrošiti sredstva.  Poziva načelnike i 
gradonačelnike da zajedno iskoriste šansu koja se pruža kroz fondove EU. Očekuje 95 % 
nepovratnih sredstava za poduzetnički inkubator. Iz Prijedloga proračuna za 2014. godinu jasno 
je vidljivo  u kojem smjeru Krapinsko-zagorska županija želi ići. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva zamjenika predsjednice 
Odbora za financije i proračun da iznese mišljenje Odbora. 

Mirko Krznar iznosi da je Odbor za financije i proračun donio Zaključak kojim se 
podržava Prijedlog proračuna Krapinsko-zagorske županije za 2014. godinu s projekcijom za 
2015. i 2016. godinu. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Žarko Tušek iznosi da se bajka oko Županijskog proračuna nastavlja i dalje, te smatra da 

je Prijedlog proračuna bezličan. Ozbiljne investicije zaobilaze Krapinsko-zagorsku županiju, u 
poduzetničkim zonama ima mnogo praznog prostora. Nema namjeru iscrpljivati članove 
Županijske skupštine, ali navodi neke nelogičnosti: Ured župana 150.000 kuna za usluge 
informiranja javnosti, zatim 517.000 kuna za brand strategiju Bajka na dlanu. Osvrnuo se i na 
sadržaj filma prikazanog uoči početka sjednice - isti ignorira sve kulturne znamenitosti, odnosno 
Krapinu kao glavni grad Županije,  Ljudevita Gaja, ignorira  Veliko Trgovišće i dr. Franju 
Tuñmana a ne ignorira Kumrovec i Josipa Broza Tita. Nadalje se osvrnuo na gospodarstvo – 
iznos od 2,2  mil. kuna za Zagorsku razvojnu agenciju, te pita da li će se konačno dobiti analiza 
koliko novaca je Županija od dana osnutka Zagorske agencije uložila i koji su efekti, odnosno 
koliko novaca je ZARA prihodovala kroz projekte. Traži nadalje objašnjenje stavki koje se 
odnose na poljoprivredu: 200.000 kuna - edukacija za mjere ruralnog razvoja, te naglašava da mi 
kao Županija nemamo strategiju poljoprivrednog odnosno ruralnog razvoja, pa ga zanima 
učinkovitost, koji su rezultati mjera i potpora, 400.000 kuna potpore za pripremu projekata, 
400.000 kuna komercijalizacija poljoprivrednih  proizvoda, te su to sve aktivnosti koji se mogu 
financirati iz EU fondova, ali Županija izdvaja svoja sredstva, 400.000 kuna potpora za 
samoopskrbna gospodarstva, pita koji su kriteriji, 200.000 kuna za razvoj turističke djelatnosti, 
95.000 kuna autohtone sorte vinove loze, 140.000 kuna Savez poljoprivrednih udruga, te traži 
objašnjenje konkretnih uspjeha ovog Saveza, 150.000 kuna Puran Zagorskih brega, promet - 2,8 
milijuna kuna kapitalne pomoći jedinicama lokalne samouprave, 700.000 kuna - Krapinsko-
zagorski aerodrom, 300.000 kuna Županija odvaja za pomoć jedinicama lokalne samouprave za 
vodoopskrbu, zdravstvo - 2,8 mil kuna za kredit za Bolnicu na koju nemamo utjecaja, 500.000 
kuna donacije udrugama – volio bi da se Županijskoj skupštini prezentiraju najuspješnije 
zagorske udruge i njihovi projekti odnosno učinkovitost na život grañana, 400.000 kuna - 
koordinacija udruge umirovljenika, školstvo-za stipendije učenika i studenata trebalo bi izdvojiti 
više sredstava, odnosno predlaže povećati ovu stavku za 500.000 kuna, 2,9 mil. kuna prijevoz 
učenika - postignuti lošiji uvjeti direktnom pogodbom s prijevoznicima. Napominje da ima još 
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sličnih stavaka proračuna koje bi naveo i da to nije samo njegova osobna ocjena nego i stav 
Kluba članova HDZ-a koji će glasovati „protiv“ .  

Župan Željko Kolar obrazlaže da nije niti očekivao da će opozicija podržati proračun,  da 
je bitno da vladajuća koalicija, iza koje stoji 60 % birača, bude zadovoljna. Naglašava da je 
Krapinsko-zagorska županija najtransparentnija Županija u Republici Hrvatskoj i za to je javno 
nagrañena, a da su svi natječaji objavljeni i na webu.  Ističe da je Proračun socijalno osjetljiv i 
razvojan, te da niti jedna socijalna stavka nije smanjena,  a sva raspoloživa sredstva usmjerena su 
u gospodarstvo. Pri tom se ne smije zaboraviti da su izvorni prihodi proračuna 58 milijuna kuna. 
Ističe da promocija osobno županu nije potrebna, da mediji prate njegov rad, a jedino je Istarska 
županija jača od Krapinsko-zagorske županije obzirom na brand strategiju. Na prošloj sjednici 
Županijske skupštine dana je detaljna analiza svih projekata koje je ZARA izradila. Uvjeren je da 
je pripremljen dobar Proračun. 

Žarko Tušek replicira županu, te konstatira da župan nije odgovorio niti na jedno 
konkretno pitanje.  Napominje da, ako se stalno govori o „Bajci na dlanu“, ispravimo jednu 
nepravdu prema našoj regiji koja se ne zove Zagorje nego Hrvatsko Zagorje.  

Župan Željko Kolar odgovorio je da se naša Županija zove Krapinsko-zagorska županija, 
nekad se učilo o Krapini i okolnim krajevima, o Hrvatskom Zagorju. Pita kakva je razlika, 
izražava žaljenje što ga se kao branitelja proziva da brendira Zagorje, a ne Hrvatsko Zagorje. 
Smatra da je „Bajka na dlanu“ jedan od boljih županijskih projekata. 

Mladen Popović iznosi da je, slušajući župana i pročelnicu za financije, dobio  jednu 
sliku, a slušajući gospodina Tušeka drugu, te kada ih usporeñuje ne zna što da misli. Ako 
proračun Upravnog odjela za obrazovanje i kulturu ima najviše sredstava, svakako bi s više 
sredstava trebao raspolagati Upravni odjel za gospodarstvo, poljoprivredu, promet, komunalnu 
infrastrukturu i EU fondove.  Pita se da li živimo od kulturnih dogañaja ili od gospodarstva. 

Župan Željko Kolar naglašava da se radi o decentraliziranim sredstvima za školstvo. 
Žarko Tušek replicira županu da svojom diskusijom o nazivu regije nikoga nije htio 

podcijeniti, a naročito ne župana kao branitelja, ali si ima pravo dozvoliti, kao glavni urednik i 
autor jedine monografije o našoj regiji, iznijeti činjenicu  da je naziv naše regije Hrvatsko 
Zagorje. Vraća se na uvodni film o toj regiji - kad vidimo što je o  istoj regiji iz filma isključeno, 
a što uključeno, onda se pitanja postavljaju sama po sebi, to nije kritika župana, to je kritika 
sadržaja i poruke koju taj sadržaj nosi.   

Tajana Broz, ispred Kluba članova SDP-a, iznosi da će Klub članova podržati ovaj 
Proračun. Komponente socijalnog i razvojnog u proračunu se ne isključuju, primjerice u mnogim 
zemljama diljem Europe kada se htjelo potaknuti gospodarski razvoj prvo se krenulo s socijalnim 
uslugama da bi se privuklo ljude u taj kraj, pa se onda krenulo s razvojem. Važno je istaknuti da 
je iza nas pet godina recesije, te zadržavanje postojećeg, u perspektivi sveopćeg rezanja na svim 
razinama, smatra da je vrlo važno, posebice misli na obrazovanje, ističe da je Županija osigurala 
dovoljno sredstava za stipendije i prijevoz, pohvaljuje što je Županija orijentirana prema EU-
fondovima, važni su i programi i aktivnosti  koje Županija podupire za mlade, od Savjeta mladih, 
portala za mlade, stipendija, pozdravlja SOS telefon i sigurnu kuću za žene i djecu žrtve nasilja, 
te podržava  razvoj civilnog društva planiranjem sredstava za udruge. 

Zdravko Tušek  komentirao je stavku 2,5 milijuna za financiranje izrade programa i 
projekta EU, te napominje da u obrazloženju materijala i raspravi župana nije rečeno o kakvim se 
projektima radi, da li novci idu preko Zagorske razvojne agencije, o kakvom se modelu radi i na 
koji način će se financirati, odnosno, kako će se sredstva trošiti. S obzirom da jedinice lokalne 
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samouprave teško mogu naći sredstva za sufinanciranje, prijedlog je da se razmisli o garantnom 
fondu za jedinice lokalne samouprave, za tvrtke i OPG-e.  

Župan Željko Kolar iznosi kako se razmišlja  o dva modela,  još nije odlučeno koji model 
će se prihvatiti – natječaj ili zajednički fond, te poziva Zdravka Tušeka da se uključi kada bude 
rasprava o tome. 

Budući da nije bilo daljnje rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki 
dala je Prijedlog proračuna Krapinsko-zagorske županije za 2014. godinu s projekcijom za 2015. 
i 2016. godinu na glasovanje. 

Županijska skupština je sa 26 glasova „ZA“, 12 glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ 
glasom donijela  

PRORAČUN 
Krapinsko-zagorske županije za 2014. godinu s projekcijom za 2015. i 2016. godinu u 

tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 5. 
Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Krapinsko-zagorske županije za 2014. godinu 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili u materijalima Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Krapinsko-zagorske 
županije za 2014. godinu, te poziva v.d. pročelnik-a Upravnog odjela za financije, proračun i 
javnu nabavu Ivanku Znika  da iznese uvodno obrazloženje. 

Ivanka Znika iznosi da je sukladno Zakonu o proračunu potrebno donijeti Odluku o 
izvršavanju Proračuna.  Odlukom se ureñuje struktura Proračuna, njegovo izvršavanje, 
upravljanje financijskom i nefinancijskom imovinom Krapinsko-zagorske županije, opseg 
zaduživanja i jamstva, korištenje namjenskih prihoda, prava i obveza korisnika proračunskih 
sredstava, ovlasti župana u izvršavanju Proračuna, te druga pitanja u vezi s izvršavanjem 
proračuna. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva zamjenika predsjednice 
Odbora za financije i proračun da iznese mišljenje Odbora. 

Mirko Krznar iznosi da je Odbor za financije i proračun podržao Prijedlog odluke o 
izvršavanju Proračuna Krapinsko-zagorske županije za 2014. godinu. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Budući da nije bilo rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je 

Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Krapinsko-zagorske županije za 2014. godinu na 
glasovanje. 

Županijska skupština je sa 28 glasova „ZA“ i 11 „SUZDRŽANIH“ glasova donijela 
ODLUKU 

o izvršavanju Proračuna Krapinsko-zagorske županije za 2014. godinu u tekstu koji se 
prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 6. 
Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog financijskog plana Županijske uprave 
za ceste Krapinsko - zagorske županije za 2014. godinu s projekcijom za 2015. i 2016. 
godinu 
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 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili materijal za ovu točku dnevnog reda, te poziva ravnatelja Županijske uprave za 
ceste da uvodno obrazloži prijedlog. 
 Željko Vincelj  obrazlaže Prijedlog financijskog plana  Županijske uprave za ceste 
Krapinsko – zagorske županije za 2014. godinu s  projekcijom  za 2015. i  2016. godinu te ističe  
slijedeće: budući da još nema točnih podataka koliko će Županijska uprava dobiti financijskih 
sredstava, nije se moglo točno predvidjeti stavke, meñutim podaci o vlastitim prihodima koje 
Županijska uprava ostvaruje od registracije motornih vozila  su stabilni i unazad nekoliko godina 
možemo precizno planirati sredstva. U 2013. godini iz državnog proračuna dobiveno je 5,4 mil. 
kuna, a Planom za iduću godinu predviñeno je 5 mil. kuna. Temeljem vlastitih prihoda od 30 mil 
kuna i predviñenih 5 mil. kuna iz državnog proračuna predviñeni su prihodi od 35.069.000,00 
kuna za redovnu djelatnost. Od toga 16 mil. kuna namijenjeno je za redovno održavanje javnih 
cesta – 13 mil. kuna za samo održavanje javnih cesta, 2,2 mil. kuna za potrebe zimske službe za 
nabavu soli i 800.000,00 kuna predviñeno je za poslove košnje trave. Nadalje za Grad Krapinu 
predviñeno je 1,32 mil. kuna, obzirom da od prošle godine ceste na području Grada Krapine više 
nisu pod ingerencijom Županijske uprave za ceste nego Grada Krapine, ali sredstva državnog 
proračuna i naknade pri registraciji vozila upućuju se preko Županijske uprave za ceste Gradu 
Krapini. 10.350.000,00 kuna predviñeno je za izvanredno održavanje. Provodit će se sanacije 
klizišta – planira se sanacija najmanje 13 klizišta, asfaltiranja cesta, nekoliko rekonstrukcija u 
urbanim dijelovima u pojedinim jedinicama lokalne samouprave (Radoboj, Marija Bistrica) i 
izgradnja nogostupa uz županijske i lokalne ceste u suradnji sa jedinicama lokalne samouprave. 

 Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala zamjenika 
predsjednice Odbora za financije i proračun da iznese mišljenje Odbora. 
 Mirko Krznar iznosi da je Odbor za financije i proračun podržao Prijedlog odluke o 
davanju suglasnosti na Prijedlog financijskog plana Županijske uprave za ceste Krapinsko-
zagorske županije za 2014. godinu s projekcijom za 2015. i 2016. godinu.  
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
 Mirko Krznar iznosi da se slaže s ravnateljem  da je financijski plan skroman. Stanje 
cesta, naročito u istočnom dijelu Županije, je loše, evidentan je problem klizišta. 

Mladen Popović, ispred Kluba članova ZDS-a, iznosi da podržava Prijedlog  financijskog 
plana Županijske uprave za ceste Krapinsko - zagorske županije za 2014. godinu, te je upitao 
ravnatelja gdje će se točno radovi odvijati. 

Željko Vincelj odgovorio je da sada ne može točno odgovoriti na pitanje, jer nakon 
usvajanja Financijskog plana slijedi donošenje programa radova po Upravnom vijeću. 
 Budući da nije bilo daljnje rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki 
dala je Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog financijskog plana Županijske uprave 
za ceste Krapinsko-zagorske županije za 2014. godinu s projekcijom za 2015. i 2016. godinu na 
glasovanje. 

Županijska skupština je sa 29 glasova „ZA“ i 11 „SUZDRŽANIH“ glasova donijela 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti na Prijedlog financijskog plana Županijske uprave za ceste 
Krapinsko-zagorske županije za 2014. godinu s projekcijom za 2015. i 2016. godinu u tekstu koji 
se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 
 



19 

 

TOČKA 7. 
Prijedlog zaključka o potvrdi Programa rada i Financijskog plana Vatrogasne zajednice 
Krapinsko - zagorske županije za 2014. godi 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili materijal za ovu točku, te poziva Ivicu Glasa, predsjednika Vatrogasne 
zajednice Krapinsko-zagorske županije da iznese uvodno obrazloženje. 

Ivica Glas obrazlaže Program rada i Financijski plan za 2014. godinu Vatrogasne 
zajednice Krapinsko – zagorske županije istaknuvši slijedeće: prateći odredbe Zakona o 
vatrogastvu kao i druge zakone i propise koji reguliraju djelatnost vatrogastva i udruga, 
Vatrogasna zajednica izradila je Program rada i Financijski plan Vatrogasne zajednice za 2014. 
godinu. Napomenuo je da su glavni ciljevi rada Vatrogasne zajednice pružanje pomoći 
cjelokupnom vatrogasnom sustavu za učinkovitu provedbu vatrogasne djelatnosti, razvoj 
vatrogasnog sustava sukladno gospodarskom i tehnološkom razvoju, provedba mjera za 
ujednačavanje stupnja zaštite od požara na cjelokupnom području Krapinsko – zagorske županije 
te preventivno djelovanje u pogledu smanjenja rizika od nastajanja požara i drugih nesreća. 
Financijski plan Vatrogasne zajednice za 2014. godinu sastoji se od Plana prihoda prema kojem  
sredstava za 2014. godinu iznose 914.100,00 kuna i plana rashoda koji je izrañen sukladno 
planiranim prihodima.  

Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala zamjenika 
predsjednice Odbora za financije i proračun da iznese mišljenje Odbora. 

Mirko Krznar iznosi da je Odbor za financije i proračun podržao Prijedlog zaključka o 
potvrdi Programa rada i Financijskog plana Vatrogasne zajednice Krapinsko-zagorske županije 
za 2014. godinu. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Zoran Gregurović, u ime Kluba HDZ-a, iznosi da će prihvatiti Program rada i 

Financijski plan Vatrogasne zajednice te predlaže povećanje sredstava za Vatrogasnu zajednicu  
ubuduće,  koja bi trebalo usmjeriti za nabavu opreme.  

Tomislav Končevski podržava gospodina Gregurovića, te ističe značaj vatrogasaca u 
pružanju pomoći.  

Budući da više nije bilo rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala 
je Prijedlog zaključka o potvrdi Programa rada i Financijskog plana Vatrogasne zajednice 
Krapinsko-zagorske županije za 2014. godinu na glasovanje. 

 
Županijska skupština je jednoglasno (37 glasova „ZA“) donijela 

ZAKLJUČAK 
o potvrdi Programa rada i Financijskog plana Vatrogasne zajednice Krapinsko-zagorske 

županije za 2014.godinu u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 8. 
Prijedlog zaključka o davanju odobrenja na Program rada Županijskog savjeta mladih za 
2014. godinu 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili materijal za ovu točku, te poziva predsjednika Županijskog savjeta mladih da 
iznese uvodno obrazloženje. 

Vedran Bukvić, predsjednik Županijskog savjeta mladih, iznosi da Programom rada za 
2014. godinu Savjet mladih nastavlja sa kontinuiranom raspravom o specifičnim problematikama 



20 

 

mladih. Za 2014. godinu predviñeno je 7 tematskih sjednica s naglaskom na socijalnu i 
ekonomsku uključenost mladih u društvo. Sjednice Savjeta mladih najvećim su dijelom 
posvećene identifikaciji aktualnijih problematika s kojima se mladi susreću. Nadalje je istaknuo 
da je odabir kvalitetnih, relevantnih i aktualnih tema ključan u pripremi tematskih sjednica 
Savjeta, od kojih će koristi imati i Županija i pozvani govornici, te najvažnije mladi Krapinsko – 
zagorske županije. Rad Savjeta mladih, kao i svako drugo tijelo regionalne samouprave 
predstavlja trošak za proračun. U aktualnoj situaciji na mladima je da svojom angažiranošću 
stvorimo dodanu vrijednost tijekom svake sjednice. Samo efikasnim radom koji rezultira 
inovativnim, originalnim i konkretnim prijedlozima za unaprjeñenje položaja mladih opravdat će 
se trošak postojanja Savjeta mladih.  Tijekom 2014. godine Županijski savjet mladih zadržat će 
već implementiran koncept rada temeljen na tematskim sjednicama. Pokazalo se kako otvorenom 
raspravom sa stručnim i iskusnim osobama, Županijski savjet mladih može uočiti uzroke 
odreñenih problema. Tradicionalni pristupi rješenjima ostavljaju se u drugom planu jer 
dugoročne probleme  ne možemo riješiti primjenom onih razmišljanja koja su nas dovela do tih 
problema. Teme koje će Županijski savjet mladih pokrenuti tijekom 2014. godine odnose se 
na: stanje i potencijali obrazovnog sustava – usklañenost sa razvojem gospodarstva, sport i uloga 
mladih u sportu na području Županije, mladi u vatrogastvu -  alternativan oblik okupljanja 
mladih, mladi i organizacije civilnog društva - stanje i izazovi, slobodno vrijeme - trendovi i 
posljedice, socijalno poduzetništvo - suvremen koncept ekonomskog angažiranja, inkluzivno 
društvo i zapošljavanje mladih. 

Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala predsjednika 
Odbora za društvene djelatnosti da iznese mišljenje Odbora. 

Damir Hršak iznosi da je Odbor za društvene djelatnosti podržao Prijedlog zaključka o 
davanju odobrenja na Program rada Županijskog savjeta mladih. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Mišo Grilec, ispred Kluba članova HDZ-a, iznosi da će Klub podržati Prijedlog programa 

rada za 2014. godinu, te predlaže da  o zaključcima koji budu donijeti na sjednicama Savjeta 
mladih vodi računa pri donošenju odluka koje se tiču mladih. 

Mladen Popović, podržava Prijedlog programa rada Županijskog savjeta mladih, te ističe 
da je „mladost naša budućnost“, podržava nastojanja mladih da se za sebe bore. Pohvaljuje 
materijal, te pita koja je dobna granica mladih. Takoñer predlaže da se tema o nezaposlenosti 
planira za prvu slijedeću sjednicu Savjeta mladih. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki čestita Županijskom savjetu mladih 
Krapinsko-zagorske županije na angažmanu te ističe da smo meñu prvim županijama osnovali 
Savjet mladih, a veseli ju što  zakonodavac savjete mladih unapreñuje i da im sve veću ulogu 
unutar društva. Ne sumnja da je Savjet mladih KZŽ dorastao toj ulozi te očekuje da će svi članovi 
Županijske skupštine podržati program rada Savjeta mladih za 2014. godinu. 

Zamjenica župana Jasna Petek istaknula je da je izuzetno ponosna na suradnju sa 
Savjetom mladih, prisustvovala je svakoj sjednici. To je skupina mladih vrlo proaktivnih ljudi 
koji promišljaju ne samo o pitanjima koja se tiču mladih, već općenito o svim društvenim 
pitanjima, te su Krapinsko-zagorskoj županiji vrlo  bitni i važni. I ubuduće očekuje dobru 
suradnju sa Savjetom i unaprijed im zahvaljuje na tome. Odgovara članu Županijske skupštine da 
je dobna granica za mlade 30 godina. 
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Budući da nije bilo daljnje rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki 
dala je Prijedlog zaključka o davanju odobrenja na Program rada Županijskog savjeta mladih za 
2014. godinu na glasovanje. 

Županijska skupština je jednoglasno (39 glasova „ZA“)   donijela 
 

ZAKLJUČAK 
o davanju odobrenja na Program rada Županijskog savjeta mladih za 2014. godinu u 

tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 9. 
Prijedlog odluke o stjecanju nekretnina od Grada Krapine za projekt “Poduzetnički 
inkubator Krapinsko-zagorske županije” 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili materijale za ovu točku dnevnog reda, te poziva voditeljicu Odjela za ruralni 
razvoj i turizam Zagorske razvojne agencije d.o.o. da iznese uvodno obrazloženje. 
  Martina Jantol, voditeljica Odjela za ruralni razvoj i turizam ZARE Prijedlog 
odluke obrazlaže prezentacijom koja se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio, a istaknula je  
slijedeće:  nositelj projekta je Krapinsko – zagorska županija, a partneri na projektu su Zagorska 
razvojna agencija d.o.o. i Veleučilište Hrvatsko zagorje Krapina, suradnici su Grad Krapina, 
Hrvatska gospodarska komora, Županijska komora Krapina, Obrtnička komora i Hrvatski zavod 
za zapošljavanje Područni ured Krapina. Budući da kao i ostale Županije imamo visok postotak 
nezaposlenosti mladih, jedina potporna institucija poduzetništvu u Krapinsko – zagorskoj 
županiji  je Zagorska razvojna agencija, a Krapinsko – zagorska županija je jedna od tri županije 
u Republici Hrvatskoj koja nema poduzetnički inkubator ili drugu potpornu poduzetničku 
infrastrukturu. Projektom «Poduzetnički inkubator» žele se razviti inovativni pristup 
poduzetničkim aktivnostima, nove metode za opstanak poduzetnika početnika odnosno poticanje 
novih poduzetničkih pothvata postojećih poduzetnika, a samim time pomoći pri stvaranju novih 
radnih mjesta i osigurati podršku novonastalim tvrtkama. Naglašava da se teži istom cilju kao i 
prethodno navedene postojeće institucije, a «Poduzetnički inkubator» smatra se rasadnikom 
novih poduzetničkih ideja, na jednom mjestu od ideje do uspjeha. «Poduzetnički inkubator» 
definira se kao institucija čija je svrha razvoj poduzetnika početnika kroz organizirani sustav sa 
svrhom ubrzanja rasta i razvoja poduzetnika i nudi integrirani set usluga vezano za poslovne, 
tehničke i obrazovne usluge, primarno je namijenjen malim i srednjim poduzetnicima odnosno 
poduzetnicima početnicima. «Poduzetnički inkubator» potreban je poduzetnicima početnicima iz 
razloga što se susreću sa neadekvatnim odreñivanjem ciljeva tvrtke, nedovoljnim korištenjem 
marketinških alata te postoji visoki stupanj neuspjeha zbog neadekvatnog stručnog znanja i 
vještina vodstva tvrtke i nedostatka iskustva. U dijelu oko financiranje projekta, iznosi da je prije 
nekoliko dana raspisan  poziv za dostavu projektnih prijedloga na natječaj koji je otvoren do 03. 
veljače 2014. godine, raspisan je putem Europskog fonda  za regionalni razvoj, a radi se o  
operativnom programu Regionalna konkurentnost 2007. – 2013., mogućnost trajanja projekta je 
24 mjeseca, maksimalno sufinanciranje 97% EU sredstava. Nadalje,  izražava nadu u brzu 
realizaciju projekta  - ugovorit će se do šestog mjeseca 2014. godine. Projekt bi trebao biti 
spreman za provedbu, što znači da  u potpunosti treba biti izrañena projektno - tehnička 
dokumentacija, trebamo imati sve potrebne dozvole,  osigurano zemljište što znači imati riješene 
imovinsko – pravne odnose i treba biti izrañena Studija izvodljivosti sa analizom troškova i 
koristi. Aktivnosti projekta uključuju izgradnju i opremanje «Poduzetničkog inkubatora», razvoj 
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vještina djelatnika i suradnika «Poduzetničkog inkubatora», edukacija poduzetnika, razvoj 
poslovnog plana i sustava kvalitete upravljanja «Poduzetničkim inkubatorom», uspostava 
virtualnog inkubatora, marketing i promocija. Poduzetnik u «Poduzetničkom inkubatoru» dobiva 
subvencionirani najam poslovnog prostora, administrativne usluge, telekomunikacijske i 
informatičke usluge, pomoć pri poslovnom planiranju i pružanje savjetodavnih usluga, promociju 
i ostale marketinške usluge, kontinuiranu edukaciju - seminari, radionice, umrežavanje stanara i 
tvrtki u regionalnu organizaciju koja potiče razvoj poduzetništva, financijsko savjetovanje i 
podršku pri kreiranju i realizaciji projekata 
Putem operativnog programa Regionalna konkurentnost objavljena su već tri poziva, tako da je 
već dosta poduzetničkih inkubatora izgrañeno. Temeljem novog Zakona o unapreñenju 
poduzetničke infrastrukture ograničeno je korištenje inkubatorskog prostora za proizvodne 
djelatnosti na tri godine, a prijem stanara ide kroz javni poziv, kriteriji su vrsta djelatnosti, 
inovativnost ideje i kvaliteta poslovnog plana. Što se tiče cijena najma – uzima se postotak od 
tržišne cijene, tako prva godina korištenja iznosi 25 % od ukupne tržišne cijene najma, druga 
godina 50% i treća godina 75%. Misija i cilj projekta  je podupiranje razvoja malog i srednjeg 
poduzetništva -  poduzetnika početnika kroz osiguravanje poslovnog prostora i pružanje 
poslovnih i ostalih usluga u najkritičnijim fazama razvoja poduzetnika, sudjelovanje u 
gospodarskom razvoju Županije, regije te smanjenje nezaposlenosti, prvenstveno mladih. Idejni 
projekt je završen te je u materijalima dan pregled izgleda i sadržaja Poduzetničkog inkubatora. 
Naglasila je da je bitna edukacija, podizanje svijesti o poduzetništvu, seminari za poduzetnike 
početnike i edukacija za upravu inkubatora, a rezultati koji se žele postići «Poduzetničkim 
inkubatorom» – ojačati poslovno okruženje, a samim time i privlačenje novih investicija, ubrzati 
razvoj poduzetništva i povećati aktivnost poduzetnika, pomoći poduzetnicima početnicima da 
opstanu prvih godina rada, razvijanje proizvodnje novih proizvoda sa postojećim poduzetnicima, 
bolje umrežavanje poduzetnika i poboljšanje opće investicijske klime. Gradsko vijeće Grada 
Krapine jednoglasno je donijelo Odluku o darovanju zemljišta za izgradnju «Poduzetničkog 
inkubatora» Krapinsko-zagorskoj županiji te će samim time Grad Krapina biti suradnik na 
projektu. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki potom je zamolila župana Željka 
Kolara za obrazloženje. 
 Župan Željko Kolar zahvaljuje voditeljici projekta, zahvaljuje gradonačelniku Grada 
Krapine Zoranu Greguroviću, predsjedniku Gradskog vijeća Željku Paviću i vijećnicima koji su 
prepoznali ovaj projekt za Krapinsko-zagorsku županiju i donijeli odluku da se Krapinsko-
zagorskoj županiji ustupi zemljište za inkubator, te smatra da se radi dobar posao i za Krapinsko-
zagorsku županiju i za Grad Krapinu. Prije izbora lokacije napravljena je analiza i sužen je izbor 
na tri zone  - Zabok, Sveti Križ Začretje i Krapina te se odlučilo za Krapinu. Razlog je,  prije 
svega, da se ne mijenja sjedište Zagorske razvojne agencije iz Krapine, a smatra da će to biti 
zamašnjak zoni u Krapini,  koja nije razvijena kao gospodarska zona Grada Zaboka ili Općine 
Sveti Križ Začretje te da će se na taj način poticati i druge poduzetnike u ulaganje, a  to je cilj. 
Očekuje da svi podrže projekt, te pohvaljuje da je 12 suglasnosti od javnih institucija dobiveno  u 
roku 72 sata, što znači da su ljudi prepoznali vrijednost ovog projekta odnosno da su svi spremni 
pomoći. Smatra da je to dobar projekt, te da će se na vrijeme aplicirati za sredstva i da ćemo se 
vrlo brzo moći veseliti početku gradnje. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za 
gospodarstvo da iznese mišljenje Odbora. 
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Miroslav Kopjar iznosi da je Odbor za gospodarstvo podržao Prijedlog odluke o 
stjecanju nekretnina od Grada Krapine za „Poduzetnički inkubator“. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Zoran Gregurović iznosi da kao gradonačelnik Krapine podržava ovaj Projekt, te se nada 

da će ga i svi drugi podržati i da je to jedna važna investicija ne samo za Grad Krapinu nego i za 
cijelu Krapinsko-zagorsku županiju. Od prvog trenutka kada se počelo razgovarati o tome znali 
smo da imamo isti cilj, da imamo istu ideju, te zahvaljuje Krapinsko-zagorskoj županiji što je 
prepoznala Projekt i što se isti planira u Krapini. Ističe, kao gradonačelnik, da su sve gradske 
službe, gradska komunalna poduzeća apsolutno  na dispoziciji, te da je ovaj projekt  u Krapini 
prioritet i vjeruje da će biti uspješan. Pohvaljuje Martinu Jantol, voditeljicu projekta na predanom 
radu. 

Vlasta Hubicki iznosi da je Poduzetnički inkubator Krapinsko-zagorske županije vrlo 
važna investicija, neovisno o političkoj opciji, te da je  unutar ZARA-e  dolaskom Martine Jantol 
na mjesto voditeljice Odjela za ruralni razvoj došlo do pozitivnih promjena. Čestita kolegici 
Jantol na angažmanu oko Poduzetničkog inkubatora, naglašava da je taj projekt  bio dio 
predizborne kampanje koalicije.  

Budući da daljnje rasprave nije bilo predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki 
dala je Prijedlog odluke o stjecanju nekretnina od Grada Krapine za projekt „ Poduzetnički 
inkubator Krapinsko-zagorske županije“ na glasovanje. 

Županijska skupština je jednoglasno (39 glasova „ZA“) donijela 
ODLUKU 

o stjecanju nekretnina od Grada  Krapine za projekt „Poduzetnički inkubator Krapinsko-
zagorske županije“u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 10. 
Prijedlog akcijskog plana socijalnih usluga za 2014. godinu za Krapinsko-zagorsku 
županiju 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine u materijalima primili Prijedlog akcijskog plana socijalnih usluga za 2014. godinu za 
Krapinsko-zagorsku županiju, te poziva zamjenicu župana, a ujedno i predsjednicu Savjeta za 
socijalnu skrb Krapinsko-zagorske županije, da iznese uvodno obrazloženje. 
 Jasna Petek iznosi da članak 178. Zakona o socijalnoj skrbi definira obveze županija oko 
socijalnog planiranja, te propisuje da socijalni plan za područje županije i jedinica lokalne 
samouprave donosi Županijska skupština, na prijedlog Županijskog savjeta za socijalnu skrb. 
Ministarstvo socijalne politike i mladih započelo je 2012. godine s Projektom: „Podrška sustavu 
socijalne skrbi u procesu daljnje deinstitucionalizacije socijalnih usluga“ koji je financiran 
predpristupnim fondovima EU. Jedna od komponenti mu je bila podrška županijama u izradi 
akcijskih planova socijalnih usluga za 2014. godinu. Svrha Akcijskog plan je da se pospješi 
pružanje usluga socijalne skrbi namijenjenih djeci, mladima, odraslim i starijim osobama u  
nepovoljnom položaju u Županiji kako bi se spriječila njihova institucionalizacija i pomoglo 
onima koji su smješteni u institucijama da mogu napustiti ustanove, jer su im dostupne usluge 
podrške u njihovoj lokalnoj zajednici. U ožujku 2013. godine formirana je radna skupina koja se 
sastojala od predstavnika relevantnih dionika na pružanju pomoći socijalne skrbi na području 
naše Županije: centri za socijalnu skrb, obiteljski centar, Zavod za javno zdravstvo, ustanove koje 
se bave obrazovanjem osoba i djece s poteškoćama, te razne udruge koje se bave osobama koje 
su u nepovoljnom položaju, uz podršku projektnog tima. Radna skupina je napravila opsežan 
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posao snimanja stanja  na terenu i izvršila je procjenu ciljnih skupina kojima se trenutačno 
pružaju usluge, prikaz vrsta socijalnih usluga koje se trenutačno pružaju tim ciljanim skupinama i 
njihovu teritorijalnu rasporeñenost te prioritetne potrebe za novim uslugama u 2014. godini. Na 
temelju te procjene odreñeni su prioriteti, koji uključuju  ciljne skupine u 2014. godini, za koje su 
izrañeni zasebni Akcijski planovi: djeca i mladi u riziku, stariji i nemoćni, dugotrajno 
nezaposleni, obitelji u riziku, te osobe s invaliditetom. Svaki pojedinačni Akcijski plan navodi 
usluge koje se trenutačno pružaju te za koje radna skupina preporučuje kontinuitet pružanja u 
2014. godini, usluge koje se trenutačno pružaju, no radna skupina preporučuje njihovo proširenje 
na veći broj korisnika ili na širi teritorijalni obuhvat u 2014. godini te nove prioritetne usluge, za 
koje radna skupina preporučuje financiranje u 2014. godini. Iz materijala je vidljivo da su za 
svaku ciljanu skupinu odreñeni operativni ciljevi, a ti operativni ciljevi su kasnije razloženi na 
ciljeve i aktivnosti.  Svaka ta aktivnost ima vremenik, troškove, potrebne  resurse i ono što je 
važno - pokazatelje uspješnosti. Naglasila je da se dobar dio tih aktivnosti već i provodi te da su 
navedene i one koje treba uvesti, a to nisu samo usluge koje direktno financira Županija, nego i 
usluge koje financiraju javne ustanove, Ministarstvo, jedinice lokalne samouprave. 
 Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala predsjednika 
Odbora za društvene djelatnosti da iznese mišljenje Odbora. 
 Damir Hršak iznosi da je Odbor za društvene djelatnosti podržao Prijedlog akcijskog 
plana socijalnih usluga za 2014. godinu za Krapinsko-zagorsku županiju. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
 Damir Hubak iznosi da sam Akcijski plan ima svoje prednosti, a i neke nedostatke koji 
su uočeni i na Odboru za društvene djelatnosti. Napominje da je sama struktura Akcijskog plana 
dobro zamišljena. Nadalje iznosi da je radna skupina, koja je bila imenovana za izradu ovog 
Akcijskog plana, možda u raskoraku s vremenom budući da su se neke stvari već dogodile kao 
npr. sa 1. srpnjem potpore za neke socijalne skupine odnosno pomoć u kući starijim osobama  
smanjene su za 15 %, ali u materijalima se još uvijek nalaze u punom iznosu, te bi to trebalo 
revidirati. Daje primjedbu na dupliciranje sredstava u Proračunu: Koordinacija umirovljenika s 
jedne strane te istovremeno sufinanciranje udruge umirovljenika s područja Krapinsko-zagorske 
županije. Upitao je župana,  vezano za udrugu Sveta Ana,  što je s obećanjem ureñenja prostora 
za rad te Udruge, jer nije vidljivo iz Plana. Iznosi da nije vidio da su predviñena sredstva za Dom 
za psihički bolesne osobe  Lobor grad, a koliko zna predviñeno je proširenje prostora za tu 
ustanovu. Naglašava važnost senzibilizacije javnosti i pozdravlja rad udruga koje svakodnevno 
rade i okupljaju osobe s invaliditetom. 
 Zamjenica župana Jasna Petek odgovorila je da sredstva za Udrugu umirovljenika i 
Koordinaciju udruga umirovljenika nisu duplirana nego su to jedna te ista sredstva. Napominje da 
je u obrazloženju istaknula da su usluge koje je Radna skupina predložila za osobe u 
nepovoljnom položaju predviñene na tri razine, a jedna od razina su usluge koje se već pružaju i 
trebaju ostati u kontinuitetu. Napominje da je Akcijski plan socijalnih usluga 2014. godine samo   
uvod za izradu Plana socijalnih usluga za razdoblje 2014-2016. godine, te će se pri izradi tog 
dokumenta voditi računa o primjedbama iz rasprave.  Na pitanje oko Lobor grada iznosi da je to 
ustanova kojoj nismo osnivači, nego je to ustanova koja je u sustavu Ministarstva socijalne skrbi, 
pa tu Županija nema nadležnosti. Vezano na udrugu Sveta Ana iznosi da je to vrlo vrijedna 
udruga, Županija je upoznata s njezinim radom, u kontaktu je s predsjednicom i članovima 
Udruge. Krapinsko-zagorska županija je pomogla u rješavanju njihovog prostora, te će se 
angažirati i u opremanju u okviru mogućnosti, a lobirati će da se i drugi uključe. 
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 Damir Hubak pojašnjava da su za aktivnost 2.1. na str 15.  Akcijskog plana  sredstva  
smanjena s 1. srpnjem, a to nije vidljivo, već piše puni iznos iz petog mjeseca prošle godine.  
 Budući da nije bilo daljnje rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki 
dala je Prijedlog akcijskog plana socijalnih usluga za 2014. godinu za Krapinsko-zagorsku 
županiju na glasovanje. 
 Županijska skupština je jednoglasno (37 glasova „ZA“) donijela 

AKCIJSKI PLAN 
socijalnih usluga za 2014. godinu za Krapinsko-zagorsku županiju u tekstu koji se prilaže 

zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala je Branka Varjačića budući 

da se javio za riječ. 
Branko Varjačić - budući da ima daljnje obveze neće moći ostati do kraja sjednice, 

zahvaljuje svima koji su se angažirali oko „Poduzetničkog inkubatora“ te  čestita Božićne i 
novogodišnje blagdane. 

 
TOČKA 11. 

Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta  
Regionalne energetske agencije Sjeverozapadne Hrvatske 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine u materijalima primili Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta Regionalne energetske agencije Sjeverozapadne Hrvatske, te 
poziva ravnatelja Regionalne energetske agencije sjeverozapadne Hrvatske Julija Domca da 
iznese uvodno obrazloženje. 

Julije Domac naglašava da je Upravno vijeće Regionalne energetske agencije 
Sjeverozapadne Hrvatske na sjednici održanoj 3. prosinca 2013. donijelo Odluku o izmjenama i 
dopunama Statuta Regionalne energetske agencije Sjeverozapadne Hrvatske. Sukladnoj 
navedenoj odluci, izmjene i dopune Statuta Ustanove u bitnome se odnose na: proširenje 
djelatnosti Ustanove na poslove projektiranja i stručnog nadzora grañenja,  promjene nadležnosti 
tijela osnivača za imenovanje i razrješenje članova Upravnog vijeća (umjesto predstavničkog, 
izvršno tijelo, što je usklañenje s odredbom članka 48. Zakona o lokalnoj i područnoj 
(regionalnoj) samoupravi, promjene u sastavu Upravnog vijeća (tri člana koji se imenuju na 
temelju prethodnog zajedničkog dogovora osnivača) što je prilagodba raspoloživom profilu 
dionika na području osnivača iz čijih se redova biraju članovi Upravnog vijeća, odreñenje 
nadležnih tijela osnivača za situacije kada upravno vijeće odlučuje uz suglasnost osnivača. 
Napominje da su u Odluci učinjeni odreñeni ispravci od strane Upravnog vijeća, a radi se o 
tehničkoj pogrešci tj. jednoj klasi koja je zabunom dodana i broju stavaka u članku 5. Odluke 
Napominje da je gospoña Malogorski koordinirala popravke, te joj se zahvaljuje na pomoći.  
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za 
gospodarstvo da iznese mišljenje Odbora. 
 Miroslav Kopjar iznosi da je Odbor za gospodarstvo podržao Prijedlog zaključka o 
davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Regionalne energetske agencije 
Sjeverozapadne Hrvatske. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
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 Budući da nije bilo rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  dala je 
Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta 
Regionalne energetske agencije Sjeverozapadne Hrvatske na glasovanje. 
 Županijska skupština je jednoglasno (34 glasova „ZA“) donijela 

 
ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Regionalne energetske 
agencije Sjeverozapadne Hrvatske u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 12. 
Prijedlog programa mjera sanacije za postojeće grañevine i djelatnosti unutar zona 
sanitarne zaštite izvorišta “Harina Zlaka” 
Prijedlog programa mjera sanacije za postojeće grañevine i djelatnosti unutar zona 
sanitarne zaštite izvorišta “Mlačine - Grabari” 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijal za ovu točku dnevnog reda, te poziva pročelnika Upravnog odjela za 
gospodarstvo, poljoprivredu, promet, komunalnu infrastrukturu i EU fondove da iznese uvodno 
obrazloženje. 
 Luka Čuljak iznosi da je dana 08. svibnja 2012. godine zaprimljen zahtjev javnog 
isporučitelja vodnih usluga Zagorskog vodovoda, a vezano za utvrñivanje zona sanitarne zaštite 
izvorišta, za izvorišta „Harina Zlaka“ i „Mlačine Grabari“. Za potrebe pripreme ove Odluke 
sukladno članku 7. Pravilnika o uvjetima za utvrñivanje zona sanitarne zaštite osnovano je 
Stručno povjerenstvo koje se sastoji od predstavnika Hrvatskih voda, predstavnika Ministarstva 
poljoprivrede, predstavnika isporučitelja vodnih usluga, te predstavnika Krapinsko-zagorske 
županije,  koje je na trećoj sjednici održanoj 23. studenog 2012. godine donijelo nacrte prijedloga 
odluka o zaštiti izvorišta „Harina Zlaka“ i „Mlačine Grabari“ te su isti upućeni Hrvatskim 
vodama na razmatranje, a sve vezano za davanje prethodne suglasnosti  sukladno članku 91. 
Zakona o vodama. Nakon provedenih radnji koje su propisane člankom 7. Pravilnika o uvjetima 
za utvrñivanje zona sanitarne zaštite  Županijska skupština je na sjednici održanoj dana 17. 
prosinca 2012. donijela Odluku o zaštiti izvorišta Harina Zlaka, te Odluku o zaštiti izvorišta 
Mlačine Grabari, koje su objavljene u Službenom glasniku Krapinsko-zagorske županije, broj 
26/12. Člankom 3. u obje  Odluke o zaštiti izvorišta propisano je da je predstavničko tijelo 
jedinice područne (regionalne) samouprave dužno u roku od 12 mjeseci od dana donošenja 
Odluke o zaštiti izvorišta donijeti Program mjera sanacije za postojeće grañevine i djelatnosti 
unutar zona sanitarne zaštite, a koji sadrži popis svih onečiščivaća na području zona sanitarne 
zaštite, prioritetne sanacijske zahvate, rokove provedbe sanacijskih zahvata, troškove sanacije, te 
obveznike financiranja provedbe Programa mjera sanacije. Stručno povjerenstvo je na 5. sjednici 
održanoj dana 29. studenog 2013. godine navedeni Prijedlog programa mjera sanacije 
jednoglasno  prihvatilo. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za 
komunalne djelatnosti da iznese mišljenje Odbora. 

Milan Kralj iznosi da je Odbor za komunalne djelatnosti donio Zaključak kojim se 
podržava Prijedlog programa sanacije za postojeće grañevine i djelatnosti unutar zona sanitarne 
zaštite izvorišta „Harina Zlaka“, te Zaključak kojim se podržava Prijedlog programa mjera 
sanacije za postojeće grañevine i djelatnosti unutar zona sanitarne zaštite izvorišta „Mlačine 
Grabari“. 
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 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu te predložila da 
se rasprava po obje podtočke objedini, a da se nakon završetka rasprave pristupi glasovanju, za 
svaku podtočku zasebno. 

Budući da nije bilo rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki prvo daje 
na glasovanje Prijedlog programa mjera sanacije za postojeće grañevine i djelatnosti unutar zona 
sanitarne zaštite izvorišta „Harina Zlaka“. 

Županijska skupština je jednoglasno (34 glasa „ZA“) donijela 

PROGRAM MJERA 
sanacije za postojeće grañevine i djelatnosti unutar zona sanitarne zaštite izvorišta “Harina 

Zlaka”u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Potom je dala na glasovanje Prijedlog programa mjera sanacije za postojeće grañevine i 

djelatnosti unutar zona sanitarne zaštite izvorišta “Mlačine - Grabari”. 
 
Županijska skupština je jednoglasno ( 34 glasa „ZA“) donijela 
 

PROGRAM MJERA 
sanacije za postojeće grañevine i djelatnosti unutar zona sanitarne zaštite izvorišta 

“Mlačine - Grabari”u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 13. 
Prijedlog odluke o izradi II. Ciljanih izmjena i dopuna Prostornog plana Krapinsko - 
zagorske županije 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine u materijalima primili Prijedlog odluke o izradi II. Ciljanih izmjena i dopuna 
Prostornog plana Krapinsko-zagorske županije, te poziva pročelnika Upravnog odjela za 
prostorno ureñenje, gradnju i zaštitu okoliša za uvodno obrazloženje. 

Stjepan Bručić iznosi da se mijenja prostorno-planska dokumentacija,  treba promijeniti 
odnosno predvidjeti trase novih infrastrukturnih projekata. Zaprimljen je zahtjev od tvrtke 
PLINACRO d.o.o. Zagreb i HRVATSKIH CESTA. Zahtjev tvrtke Hrvatske ceste d.o.o. odnosi 
se na odreñivanje trase novog koridora Brze ceste Popovec-Marija Bistrica dionice Kašina-Zlatar 
Bistrica, uz obrazloženje da je dodatno istraženo šire područje Općine Marija Bistrica te je 
optimizirana nova varijanta trase sa znatno nižim  troškovima grañenjima, što je prihvatljivo, dok 
se zahtjev tvrtke PLINACRO odnosi na odreñivanje planiranih trasa koridora meñunarodnog 
plinovoda Rogatec-Zabok i magistralni plinovod Zabok-Lučko u zajedničkom koridoru uz 
postojeće magistralne plinovode Zagreb zapad-istok, Zaprešić-Podsused i Zabok-Zaprešić. 
Nadalje zbog promjene lokacije ureñaja za pročišćavanje otpadnih voda projekta Aglomeracija 
Zabok-prikupljanje i odvodnja otpadnih voda, nositelja zahvata Zagorski vodovod d.o.o. Zabok, 
sa područja Općine Veliko Trgovišće na područje Grada Oroslavje kao i izmjena pripadajućeg 
dijela trase kolektora odvodnje, isto je potrebno planirati predmetnom izmjenom plana. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva Miroslava Kopjara, člana 
Odbora za turizam, zaštitu čovjekovog okoliša, graditeljstvo i prostorno planiranje da iznese 
mišljenje  Odbora. 
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Miroslav Kopjar iznosi da je Odbor za turizam, zaštitu čovjekovog okoliša, graditeljstvo 
i prostorno planiranje donio Zaključak kojim se podržava Prijedlog odluke o izradi II. ciljanih i 
dopuna Prostornog plana Krapinsko-zagorske županije. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
 Budući da rasprave nije bilo predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je 
Prijedlog odluke o izradi II. Ciljanih izmjena i dopuna Prostornog plana Krapinsko-zagorske 
županije na glasovanje. 
 Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“) donijela 

ODLUKU 
o izradi II. Ciljanih izmjena i dopuna Prostornog plana Krapinsko-zagorske županije u 

tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 14. 
Prijedlog odluke o rasporeñivanju sredstava političkim strankama u 2014. godini 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili materijal za ovu točku, te poziva Ljiljanu Malogorski, v.d. pročelnika Upravnog 
odjela za poslove Županijske skupštine da iznese uvodno obrazloženje. 

Ljiljana Malogorski iznosi da su u Proračunu Krapinsko-zagorske županije za 2014. 
godinu za redovito godišnje financiranje političkih stranaka osigurana sredstva u iznosu 
500.000,00 kuna. Zakonom o financiranju političkih aktivnosti i izborne promidžbe propisano je 
da odluku o rasporeñivanju sredstava iz proračuna Županije donosi predstavničko tijelo tj. 
Županijska skupština. Napominje da se sredstva političkim strankama moraju doznačiti 
tromjesečno, a kriterij za raspodjelu su definirani u samom Zakonu, što znači da pravo na 
redovito godišnje financiranje imaju političke stranke koje imaju člana u Županijskoj skupštini, 
tako da pojedinoj političkoj stranci pripadaju sredstva razmjerno broju njezinih članova u 
trenutku konstituiranja Županijske skupštine, a za svakog izabranog člana podzastupljenog spola, 
političkim strankama pripada i pravo na naknadu u visini od 10 % iznosa predviñenog po svakom 
članu. 

Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala zamjenika 
predsjednice Odbora za financije i proračun Mirka Krznara da iznese mišljenje Odbora. 

Mirko Krznar iznosi da je Odbor za financije i proračun podržao Prijedlog odluke o 
rasporeñivanju sredstva političkim strankama za 2014. godinu. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Budući da nije bilo rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je 

Prijedlog odluke o rasporeñivanju sredstava političkim strankama u 2014. godini na glasovanje. 
Županijska skupština je jednoglasno (34 glasa  „ZA“) donijela 

ODLUKU 
o rasporeñivanju sredstava političkim strankama u 2014. godini u tekstu koji se prilaže 

zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 15. 
Prijedlog zaključka o usvajanju Izvješća o stanju sustava zaštite i spašavanja na području 
Krapinsko - zagorske županije za 2013. godinu 
Prijedlog smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području 
Krapinsko - zagorske županije za 2014. godinu 
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Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/članice 
Županijske skupštine u materijalima primili Prijedlog zaključka o usvajanju Izvješća o stanju 
sustava zaštite i spašavanja na području Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu i Prijedlog 
smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Krapinsko-zagorske 
županije za 2014. godinu, te poziva Mariju Bedeniković, zamjenicu pročelnice Upravnog odjela 
za zajedničke poslove da iznese uvodno obrazloženje.  
 Marija Bedeniković  iznosi da je  Zakonom o zaštiti i spašavanju propisano da u 
ostvarivanju prava i obveza u području zaštite i spašavanja, predstavnička tijela jedinice lokalne i 
područne (regionalne) samouprave najmanje jednom godišnje ili pri donošenju proračuna, u 
cjelini razmatraju stanje sustava zaštite i spašavanja te donose smjernice za organizaciju i razvoj 
sustava na svom području. U materijalima je dostavljeno Izvješće o stanju zaštite i spašavanja na 
području Krapinsko-zagorske županije za 2013.godinu, te Nacrt prijedloga smjernica za 
organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Krapinsko-zagorske županije za 
2014. godinu.  

 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu te predložila da se 
rasprava po obje podtočke objedini, a da se nakon završetka rasprave pristupi glasovanju, za 
svaku podtočku zasebno. 

Mirko Krznar zahvaljuje se na informacijama, te predlaže da se povećaju sredstva za 
Vatrogasnu zajednicu. Napominje da je ustrojena HGSS na području Županije, postavlja se  
pitanje učinkovitosti te službe i apelira na župana da se ne uvjetuje sufinanciranje iste jedinicama 
lokalne samouprave, budući da su njihovi proračuni ionako preopterećeni. 

Župan Željko Kolar  ističe da HGSS djeluje na svim područjima, osim u Krapinsko-
zagorskoj županiji, te je formiran ured u Krapini, a prostor je osiguran u Zlatar Bistrici. U 
Proračunu Županije predviñena su sredstva u iznosu 40.000 kuna, preporuka je Županije 
načelnicima i gradonačelnicima da se uključe. 

Budući da nije bilo rasprave, pristupilo se glasovanju. 

 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki prvo daje na glasovanje  Prijedlog 
zaključka o usvajanju Izvješća o stanju sustava zaštite i spašavanja na području Krapinsko-
zagorske županije za 2013. godinu. 

Županijska skupština je jednoglasno (36 glasova „ZA“ ) donijela  
ZAKLJUČAK 

o usvajanju Izvješća o stanju sustava zaštite i spašavanja na području Krapinsko-
zagorske županije za 2013. godinu u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 
Potom je dala na glasovanje Prijedlog smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i 

spašavanja na području Krapinsko-zagorske županije za 2014. godinu. 
 
Županijska skupština je jednoglasno (36 glasova „ZA“ ) donijela 

SMJERNICE 
za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Krapinsko-

zagorske županije u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 16. 
Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za društvene djelatnosti 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/članice 
Županijske skupštine u materijalima primili obrazloženje ovog prijedloga te poziva predsjednika 
Odbora za izbor i imenovanja da iznese Zaključak Odbora. 

Tomislav Končevski iznosi da je Odbor za izbor i imenovanja utvrdio Prijedlog rješenja 
o razrješenju Damira Hršaka iz Krapine, Zagrebačka cesta 42 dužnosti predsjednika Odbora za 
društvene djelatnosti i izboru Adalberta Rebića iz Krapine, Marije Jurić Zagorke 8 za 
predsjednika tog Odbora i predlaže Skupštini da isti usvoji. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Budući da nije bilo rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je 

Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za društvene djelatnosti na 
glasovanje. 

 
Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“) donijela 

RJEŠENJE 
o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za društvene djelatnosti u tekstu koji se prilaže 

zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 17. 
Prijedlog rješenja o razrješenju člana i izboru članice Odbora za turizam, zaštitu 
čovjekovog okoliša, graditeljstvo i prostorno planiranje 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijal za ovu točku, te poziva predsjednika Odbora za izbor i imenovanja da 
iznese Zaključak Odbora. 
 Tomislav Končevski iznosi da je Odbor za izbor i imenovanja utvrdio Prijedlog rješenja 
o razrješenju Krunoslava Gočena iz Lobora, Zagrebačka 48 dužnosti člana Odbora za turizam, 
zaštitu čovjekovog okoliša, graditeljstvo i prostorno planiranje i izboru Jelene Tkalec Hoić iz 
Marije Bistrice, Selnica 177 za članicu Odbora za turizam, zaštitu čovjekovog okoliša, 
graditeljstvo i prostorno planiranje, te predlaže Županijskoj skupštini da isti usvoji. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
 Budući da nije bilo rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je 
Prijedlog rješenja o razrješenju člana i izboru članice Odbora za turizam, zaštitu čovjekovog 
okoliša, graditeljstvo i prostorno planiranje na glasovanje. 
  

Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“) donijela 
RJEŠENJE 

o razrješenju člana i izboru članice Odbora za turizam, zaštitu čovjekovog okoliša, 
graditeljstvo i prostorno planiranje u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 18. 
Prijedlog rješenja o razrješenju članica i izboru članova Županijskog savjeta mladih 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijal za ovu točku dnevnog reda te poziva predsjednika Odbora za izbor i 
imenovanja da iznese Zaključak Odbora. 
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 Tomislav Končevski iznosi da je Odbor za izbor i imenovanja utvrdio Prijedlog rješenja 
o razrješenju Štefice Posarić iz Zlatara, Vrhovčak 15 i Tanje Tukač iz Hraščine-Trgovišće, 
Trgovišće 38 dužnosti članica Županijskog savjeta mladih i izboru Ivana Gregurovića iz Krapine, 
Ivana Rendića 15 i Karla Plukovca iz Krapine, Bobovje 13 b za članove Županijskog savjeta 
mladih, te predlaže Županijskoj skupštini da isti usvoji. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 

Budući da nije bilo rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je 
Prijedlog rješenja o razrješenju članica i izboru članova Županijskog savjeta mladih na 
glasovanje. 

Županijska skupština je jednoglasno ( 34 glasa „ZA“) donijela  
 

RJEŠENJE 
o razrješenju članica i izboru članova Županijskog savjeta mladih u tekstu koji se prilaže 

zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 19. 
Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju člana Stožera zaštite i spašavanja Krapinsko-
zagorske županije 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijale za ovu točku dnevnog reda, te poziva zamjenicu pročelnice Upravnog 
odjela za opće i zajedničke poslove za uvod. 
 Marija Bedeniković iznosi da je Zakonom o zaštiti i spašavanju te Pravilnikom o 
mobilizaciji i djelovanju operativnih snaga zaštite i spašavanja propisano da se dio članova 
Stožera imenuje po dužnosti.  Županijska skupština je na 2. sjednici dana 22. srpnja 2013. godine 
donijela Rješenje o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Krapinsko-zagorske županije, kojim 
je za člana imenovan Stjepan Merkaš, tada voditelj Vodnogospodarske ispostave za mali sliv 
„Krapina-Sutla“. Dana 01. studenog 2013. godine na mjesto voditelja Vodnogospodarske 
ispostave za mali sliv „Krapina-Sutla“ imenovan je Tomislav Suton, te je stoga potrebno donijeti 
izmjenu rješenja u smislu zamjene člana Stožera zaštite i spašavanja Krapinsko-zagorske 
županije. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
 Budući da rasprave nije bilo predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je 
Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju člana Stožera zaštite i spašavanja Krapinsko-
zagorske županije na glasovanje. 

Županijska skupština je jednoglasno (36 glasova „ZA“) donijela 
RJEŠENJE 

o razrješenju i imenovanju člana Stožera zaštite i spašavanja Krapinsko-zagorske županije 
u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 20. 
Izvješće o utrošku proračunske zalihe za razdoblje siječanj - studeni 2013. godine 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijal za ovu točku te poziva Ivanku Znika, v.d. pročelnika Upravnog odjela 
za financije, proračun i javnu nabavu da iznese uvodno obrazloženje.  

Ivanka Znika iznosi da su Odlukom o izvršavanju Proračuna Krapinsko-zagorske 
županije za 2013. godinu sredstva proračunske zalihe utvrñena u iznosu od 100.000,00 kuna, a u 
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razdoblju siječanj-studeni 2013. godine potrošeno je 89.825,00 kuna. Iz materijala je vidljivo 
kome su i u kojem iznosu sredstva doznačena. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala je zamjenika predsjednice 
Odbora za financije i proračun da iznese mišljenje Odbora. 

Mirko Krznar iznosi da je Odbor za financije i proračun donio Zaključak kojim se 
prihvaća Izvješće o utrošku proračunske zalihe za razdoblje siječanj-studeni 2013. godine.  

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Budući da nije bilo rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je 

Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o utrošku proračunske zalihe za razdoblje siječanj-
studeni 2013. godine na glasovanje. 
 Županijska skupština je jednoglasno (33 glasova „ZA“)donijela 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o utrošku proračunske zalihe za razdoblje siječanj-studeni 2013. 

godine u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  
 

TOČKA 21. 
Obavijest župana o razrješenju i imenovanju predsjednika i članova/ica Upravnog vijeća 
Javne ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području 
Krapinsko-zagorske županije 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da je župan sukladno obvezi da 
akte o imenovanju i razrješenju dostavlja Županijskoj skupštini u roku od 8 dana od donošenja, 
dostavio Rješenje o razrješenju i imenovanju predsjednika i članova/ice Upravnog vijeća Javne 
ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-zagorske 
županije, kojeg su članovi Županijske skupštine dobili u materijalima te poziva župana Željka 
Kolara za obrazloženje.  

Župan Željko Kolar iznosi da je prema Zakonu razrješenje i imenovanje predsjednika i 
tri člana Upravnog vijeća Javne ustanove (petog člana izabiru radnici Javne ustanove, sukladno 
odredbama Zakona o radu) u nadležnosti župana te je Županijskoj skupštini dostavio Rješenje  o 
razrješenju i imenovanju predsjednika i članova/ice Upravnog vijeća Javne ustanove za 
upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-zagorske županije.  

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Budući nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala 

je na glasovanje Prijedlog zaključka o primanju  na znanje Obavijesti Župana o razrješenjima i 
imenovanjima. 

Županijska skupština je jednoglasno (36 glasova „ZA“) donijela 
ZAKLJUČAK 

o primanju na znanje obavijesti župana o razrješenju i imenovanju predsjednika i 
članova/ica Upravnog vijeća Javne ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima 
na području Krapinsko-zagorske županije u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni 
dio. 
 

TOČKA 22. 
Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima župana i zamjenika župana 
koji dužnost obavljaju profesionalno 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da je članovima/icama 
Županijske skupštine prije početka sjednice podijeljen  Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o plaći 




